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IZOLA NI SLABSA OD LJUBLJANE
NOVA MALA SEVA ? / NA KOCINI SO JEZNI !

SLOVENSTVO ZA EVROPO
(Mef)Evropa je zahtevna nevesta in bodoči ženin bo moral 
žrtvovati marsikaj, da ga bo sprejela na svoje oprsje. Že 
res, da so njene obline vabljive, toda za njimi se skriva 
oster karakter nič kaj razumevajoče sopotnice, ki v zakonu 
zahteva red, disciplino in jasno razmerje moči.
Slovenski oblasti, ki že dolgo ni več nova, prihaja 
napovedana poroka kar prav. Vsake toliko se namreč 
domisli kakšne nove obremenitve občanov in to najprej 
zavije v embalažo demokracije, potem pa še zagrozi, da to 
od nas pač terja Evropa. Za Evropo smo spreminjali 
ustavo, spremenili smo in še bomo skoraj vse zakone, 
postopke, normative, merske enote, monetarno politiko, 
obdavčitve in še kaj. Evropa nam je prišla zelo prav tudi ob 
uveljavljanju Zakona o davka na dodano vrednost in 
čeprav bodoča nevesta od nas tega ni izrecno zahtevala 
smo se skrili za njen predpasnik ter na ta način prikrili tiho 
a jasno željo države, da od podjetij in posameznikov dobi 
še več kot doslej.
Trošarine niso nobena novost, stari očetje še znajo 
pripovedovati o tem, kako so za časa fašizma skrivaj, v 
gozdovih, kuhali žganje, da so zaslužili liro več za
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preživetje družine. Po vojni je socialistična oblast 
žganjekuho tolerirala, saj je veljala za nekakšno ljudsko 
obrt, tranzicija pa je takšno mižanje na eno oko preklicala 
in kotli za kuhanje tropinovca, sadjevca in slivovke se 
bodo počasi vrnili v gozdove, daleč od oči nevarnih 
dacaijev.
Bomo zaradi razvajene neveste Evrope dodatno obdavčili 
tudi ribniške suhorobarje, tržiške domače čevljarje, 
belokranjske pletilje in gorenjske medarje? Slovenstvo v 
najširšem pomenu, je nastajalo stoletja, mi pa ga 
nameravamo odpraviti v nekaj tranzicijskih letih. Za 
kakšno ceno?
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TRGOVSKA 4 OBRTNA CONA IZOLA 
tel.: 066/646 -608, 645 - 778 
fax: 066/645 - 779

NA OPREMA

NOVO v IZOLI!!!
okrepčevalnica

FAST FOOD VENI
Ekspres pripravljene pečene jedi za dom:
piščanci, krače, rebrca, pizze, hamburger, 

topil sendviči, pommes frittes.
Vsak dan od 8. do 21. ure, 

ob nedeljah in praznikih od 12. do 20. ure.
_______ Telefon: 646 333

ZAMUJENA
PRILOŽNOST
Velikonočni prazniki so prinesli nekaj novosti, ki 
jih turistični delavci še niso pričakovali, zato so 
nekateri zaskrbljeni glasovi o slabih turističnih 
obetih dokaj razumljivi.
Celo vrsto let je namreč veljalo, da so gostje iz 
tujine, v glavnem iz Italije, prihajali ob 
velikonočnih praznikih v naša turistična središča 
za teden dni, tokrat pa je bilo takšnih bistveno 
manj. Namesto tujih turistov so hotele napolnili 
domači gosti, vendar v glavnem za dan ali dva, 
potem pa so že hiteli domov, da se izognejo 
ponedeljkovi prometni gneči. Zato pa so bili 
precej boljše volje gostinci, ki so v lepem 
vremenu napolnili terase in dobro zavihali rokave 
ter napolnili blagajne. Malo manj so priložnost

izkoristili trgovci, saj je bila večina trgovin za 
praznike zaprtih, tako da obiskovalci mesta niso 
imeli kje opraviti nakupa, čeprav so si ga morda 
želeli.
Med zamujene priložnosti sodi tudi osrednja 
prireditev teh praznikov, velikonočna regata, ki je 
tudi tokrat privabila v Izolo več kot 300 jadralcev 
iz osmih držav. Kot je ob zaključku tekmovanja 
povedala tudi županja Breda Pečan je treba 
takšne prireditve bolj približati turistični, 
gostinski ter trgovski ponudbi mesta, kar se letos 
ni zgodilo in je bil promocijski učinek prireditve 
manjši od željenega.
Izkušnje so zato, da se na njih učimo. Jih bomo 
znali izkoristiti?
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SPLOŠNO GRADBENO PODJETJE
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Obala 114, Port 
tel.: 066/ 770-328, 770-1 

fax: 066/770-329



Klub svetnikov Slovenskih Krščanskih Demokratov občinskega sveta Občine Izola 
smo podali naslednje predloge in pripombe v popravek osnutka Proračuna Občine 
Izola za leto 1999 in sicer:

* Potrebno je zagotoviti finančna sredstva v višini =2.000.000,00 za cerkev Sv. 
Antona v Kortah.
* Namensko je potrebno zagotoviti finančna sredstva za postavitev in ureditev 
otroških igrišč ne samo v središču mesta Izole temveč tudi na podeželju (Korte, 
Medoši, Šared,...)
* Takoj je potrebno pristopiti k začetku delovanje dislocirane enote Zdravstvenega 
Doma Izola v Kortah.
* Nujno je potrebno zagotoviti finančna sredstva za ureditev "divjega" pakirišča 
med igriščem za košarko pri osnovni šoli "Livade" do samopostrežne trgovine.
* Prav tako je potrebno zagotoviti finančna sredstva za ureditev pakirišča ter 
zunanje okolice cerkve Sv. Mavra v središču Izole.
* Takoj je potrebno zagotoviti finančna sredstva za postavitev senčil (zavese?) v 
osnovni šoli Dante Alighieri.
* Zagotoviti premostitvena sredstva ob uvedbi davka na dodano vrednost
* Povečati sredstva namenjena v proračunu za ribištvo na višino =3.000.000,00
* Določiti sredstva za delovanje Nadzornega odbora Občine Izola
* Nujno zagotoviti sredstva za boljšo osvetlitev temačnih delov Prešernov ceste
* Predlagamo, da se zagotovijo izdatnejša sredstva za socialne programe ter 
izgradnjo socialnih stanovanj

Že štiri leta zapored se Slovenski Krščanski Demokrati Izole zavzemamo, da se v 
proračunu občine Izola zagotovijo sredstvav za cerkev Sv. Antona v Kortah. V 
letošnjem letu, ko cerkev praznuje 200 (dvetstoto) obletnico smo mnenja, daje nujno 
potrebno urediti notranjost in zunanjost (predvsem tlaki), da slovesno obeležimo to 
pomembno obletnico. Obletnico zagotovo lahko vključimo v turistnično ponudbo 
občine Izola, kar je lahko začetek širšega delovanje turizma v zaledju občine Izola, 
ki ga domačini tako pogrešamo!

Ob uvedbi Davka na dodano vrednost obstaja zelo utemeljena bojazen, da nekateri 
samostojni podjetniki ter mali gospodarski subjekti ne bodo zmožni preživeti šoka 
povečanja splošnega davka na 19%. Zato Slovenski Krščanski Demokrati 
zahtevamo, da strokovne službe občine to zadevo preučijo, ter rezervirajo v 
letošnjem poračunu sredstva za premostitvene kredite, ki bodo vsaj začasno v pomoč 
zgoraj omenjenem subjektom.

Izola je bila, je in bo vezana na morje. Zgodovinsko dejstvo je, daje bila Izola poleg 
ostalega predvsem mesto ribičev. Zato predlagamo, da se poveča subvencija za 
ribištvo letošnjem proračunu za 3.000.000,00 sit.

Prepričani smo, da so bila "le” pomotoma izpuščena sredstva v proračunu za delo 
Nadzornega odbora. Zato zahtevamo, od strokovnih služb ter nadzornega odbora, da 
ob ustreznem zahtevku, dajo v popravek to postavko v proračunu.

Z delno obnovitvijo Prešernove ceste smo Izolani veliko pridobili. Vendar, žal cesta 
še ni dokončana, predvsem v odseku med prehodom iz Kosove v Livadah do 
obnovljenega cestišča Prešernove v dolžini cca 80 - 100 m. Ker je ta nova cesta že 
zahtevala svoj krvni davek, predlagamo da se vsaj ta temačen del začasno boljše 
osvetli v izogib novih smrtnih žrtev.

V proračunu za leto 1999 je potrebno zagotoviti sredstva za izgradnjo vsaj (še) 5-6 
socialnih stanovanj. Slovenski Krščanski Demokrati se bomo zavzemali, da se v tem 
mandatu zgradi čim več socialnih stanovanj, ter da se progresivno povečajo sredstva 
za izvajanje socialnih programov.

Zelo smo razočarani, da sredstva, ki naj bi bila dodeljena s strani države za izgradnjo 
novega Zdravstvenega doma v letošnjem proračunu verjetno ne bo, saj le-ta niso bila 
vključena v državni proračun. Zahtevamo, od vseh odgovornih predvsem županje, da 
ustrezno ukrepajo ter odgovorijo na vprašanje: kdaj bo začel delovati Zdravstveni 
dom v novih prostorih?

Zelo smo zaskrbljeni, da v proračunu za letošnjo leto ni postavke:
"Terjatve in obveznosti do podjetja Marinvest d.o.o., Izola na podlagi pogodb, ki 
imajo pravno podlago in so bile predložene Nadzornem odboru Izola.”
Po podatkih, ki so na razpolago, bi moralo biti na strani prihodkov (to je v dobro 
občine) v proračunu občine najmanj cca 129.000.000,00 sit (revalorizirano cca 
500.000.000,00). Na odhodkovni strani pa ni prikazana obveznost do Marinvesta, 
kar bi morale pojasniti strokovne službe občine Izola.

Prepogosto se zgodi, da je skrb za otroke le prazna predvolilna obljuba, zato se 
zavzemamo, da v celotni občini Izola, otroci dobijo prepotrebna igrišča ter da se 
obstoječa obnovijo. Niso dovolj le prazne obljube. Zato ni odveč geslo "Najboljša 
droga je žoga”

Prepričani smo, da so naši predlogi utemeljeni ter izhajajo iz potreb vseh občanov, in 
niso vezani na profit ozke skupine ljudi. Pričakujemo podporo vseh političnih strank 
v občinskem svetu za uresničitev naših predlogov in pripomb v občinskem 
proračunu za leto 1999. Prav tako bomo zagovarjali ter podprli tudi predloge ostalih 
političnih strank, ki bodo prispevali k boljši kakovost življenja v našem mestecu.

Za mestne prebivalce občine je zdravstveni dom takorekoč na dosegu v bližnji 
okolici središča občine, medtem ko je za zaledje precej oddaljeno. Zato smo 
prepričani, da za potrebe prebivalcev iz zaledja občine predvsem iz krajevne 
skupnosti Korte, bi bilo potrebno na prelomu tisočletja zagotoviti zdravstveno 
oskrbo vsaj v določenih dnevih, da ne bi bilo potrebno za vsako "malenkost” v Izolo. 
Malenkost je lahko: Bolnik ima visoko vročino in nima zagotovljenega prevoza v 
zdravstveni dom v Izoli, recepti za zdravila (predvsem kronični bolniki), merjenje 
krvnega pritiska, triaža, zdravniški nasveti (ob gripah, virozah...).

Ob vsakem nalivu se parkirišče v Livadah ob ulici IX. Korpusa spremeni v blatno 
polje, kar zagotovo ni v ponos in korist prebivalcem stanovanjskih objektov v 
Livadah. Morda bi strokovne službe pregledale planske akte, ali ni bi za sanacijo 
tega stanja zadolžen že investitor?

Prav tako ni dovolj postaviti samo prometnega znaka, ki dovoli pakiranje Izolanom 
ob cerkvi Sv. Mavra le v času bogoslužja in svete maše. Potrebno je celovito urediti 
okolico ob cerkvi sv. Mavra, tako da ne bo ob vsakem nalivu prava sramota občini. 
Turizem pa tak! Že iz turističnih vidikov, da ne omenjamo zgodovinskih, 
spomeniškovarstvenih ter kulturnih, bi morala občina Izola biti ponosna na svojo 
zgodovino ter pokazati nam in turistom lepoto mesta. Saj, je to cilj vseh nas?

Prav tako bomo zahtevali, da se zagotovi sredstva v proračunu za senčila v OŠ Dante 
Alighieri. Ne moremo verjeti, kako je možno izvajati pouk na sončni strani šole. 
Neznosna vročina, ki so jo otroci deležni med poukom najbrž ne pripomore k 
kvalitetnemu dojemanju snovi. Ali bi morala občina, morda država? pokrbeti 
sredstva za te namene.________________________________________ _

MALI OGLASI
- PRODAM PISARNIŠKO OPREMO ( omara, 2x pisalna miza in 2x 
predalnik) tel.: 68 - 567 popoldan
UGODNO PRODAM DIANO, 1981, reg. do junija, info 648 - 628
STAR ŠIVALNI STROJ z omarico v velikosti lm, odlično šiva, za 15.000 SIT,
tel 643 - 175
TEHNIČNO RISALNO MIZO, stoječo z lučko, za 10.000 SIT, tel 643 - 175
- NUJNO PRODAM RENAULT 11, rdeča barve v odličnem stanju, generalno 
obnovljen, tel. 041 - 704 - 853
- USPEŠNO INŠTRUIRAM KEMIJO IN MATEMATIKO,
ZA SREDNJEŠOLCE IN OSNOVNOŠOLCE, tel.: 649 - 269
- DVOSOBNO STANOVANJE v ŠIŠKI (Ljubljana) visokopritlično, 52 m2, z 
balkonom, kletjo, funkcionalno opremo, možnostjo dokupa garaže in z vsemi 
priključki ZAMENJAM za 3 SOBNO stanovanje v Izoli. Informacije: 041 510 033.
- V NAJEM VZAMEM ENOSOBNO STANOVANJE s telefonom v Izoli ali
okolici za daljše obdobje (najmanj 1 leto). Tel.: 041 / 698-954._______________

Lep pozdrav!
Klub svetnikov Slovenskih Krščanskih Demokratov 

Marlon Kovačič in Ljubo Bizjak

Vlada Republike Slovenije - Urad za žensko politiko,
Inštitut za kriminologijo pri Pravni fakulteti v Ljubljani,

Matična knjižnica Izola,
Center za kulturo, šport in prireditve Izola in 

Center za socialno delo Izola

predstavljajo

KNJIGO
SPOLNOST, NASILJE IN PRAVO.
Pogovor z urednikom Zoranom Kandučem z Inštituta za kriminologijo bo 

vodila Anka Stojič, direktorica Centra za socialno delo Izola. 
Pogovora o knjigi se bosta udeležili direktorica Urada za žensko politiko 

Vera Kozmik in Martina Andrejašič Zazula, sodnica na delovnem sodišču
v Kopru.

Na predstavitev knjige ste

V IZOLSKI KULTURNI DOM 
V TOREK, 13. 4.1999, OB 19. URI.

Vabljeni vsi, ki se s problematiko pravne varnosti pred nasiljem srečujete v 
poklicnem in zasebnem življenju!

Vstopnine ni.

!M/VJV D1; C/M.. je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel :066/600 - 010, fax: 600-015 
Glavni in odg. urednik: Drago Miste] / Uredništvo: D. Mislej,
Orlando H. (fotoreporter), K. Bučar / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 120 Sit.
Založnik /elektronski prelom: GRAFFIT LINE, doo Izola
(e/..'600 - 010 / E-MAIL: MANDRAC@S-NET.NET
ŽR: 51430 ■ 603 - 32431 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI. Izola_ _ _ _ _ _ _ _
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DAVEK OB 
NEPRAVEM ČASU
Izolska območna obrtna zbornica je v torek, 6. aprila pripravila seminar 
o izvajanju Zakona o davku na dodano vrednost, ki se gaje v prostorih 
hotela Riviera udeležilo skoraj 200 izolskih obrtnikov in podjetnikov. Ob 
tej priložnosti smo se pogovarjali s predsednikom izolske OOZ, Jankom 
Palisko.

- Kakšna je stopnja obveščenosti o posledicah 
uvedbe DDV-ja ?
- Mislim, daje bil ta seminar zelo pomemben, ker gre 
za novost v naši zakonodaji. Tukaj smo dejansko vsi 
novinci, saj moramo popolnoma spremeniti 
miselnost in sistem obračunavanja davka, ki ga 
Evropa sicer pozna že dolgo. Našim članom zato 
priporočamo, da se čimbolj izobrazijo tudi z obiskom 
drugih seminarjev in da predvsem skušajo prebrati 
čimveč o izvajanju določil tega zakona.
- Zakon prinaša za različne obrtnike različne 

novosti in tudi težave ne bodo za vse enake.
- Zakon je po svoje zelo enostaven, tako obračunavanje kot sam sistem. 
Vendar pa ta sistem popolnoma obrne na glavo sedanji sistem 
obračunavanja prometnega davka. Vsi obrtniki in podjetniki se z davkom 
srečujemo in zdaj se bomo z novim davkom srečevali prav vsi, brez izjem 
saj smo vsi v verigi, kjer se temu davku ne bo mogoče izogniti.
- Koliko obrtnikov se je v zakonitem roku registriralo na davčni 
upravi v Izoli?
- Teh podatkov nimamo, saj je bil čas do 31. marca, predvidevamo pa, da 
seje moralo registrirati najmanj 80 odstotkov vseh izolskih obrtnikov.
- Udeležba na seminarju je odlična.
- Glede na število obrtnikov v občini, ki jih je 630, je udeležba za moje 
pojme slaba, saj je tukaj le nekaj več kot 180 udeležencev. Seveda 
računam, da so se mnogi izobrazili drugače, predvsem pa je tukaj veliko 
računovodskih delavcev, ki pokrivajo po več obrtnikov in mnogi mislijo, 
da jih bodo vlekli ven prav računovodje, vendar povdarjam, da mora vsak 
obrtnik poznati sistem in se ravnati v skladu z njim.
- Pričakujete, da se bo z uvedbo DDV-ja povečala finančna disciplina 
v državi?
- Bojim se, da se sama finančna disciplina ne bo bistveno spremenila, ker 
dejstvo je, da denarja na trgu ni. Zastonj je, da imamo zakonodajo in 
predpise, ki nas posiljujejo v določena razmerja, če tržišče ne dela. Pri nas 
ne funkcionira tržišče zato, ker na trgu ni kapitala, ljudje ne delajo, ker ne 
delajo nimajo plače, ker nimajo plače ne morejo trošiti. Zato trpi cela 
veriga, od proizvodnje do veleprodaje in maloprodaje.
- Boste organizirali še kakšen seminar?
- Radi bi pripravili še kakšnega, vendar vsaj na nivoju tega današnjega, kar 
pa ne bo lahko, saj gre za vrhunskega predavatelja z naše hiše. Ker pa se 
pripravljajo še podzakonski akti in pravilniki svetujem vsem našim 
članom, da redno prebirajo zapise v naši reviji obrtnik, saj seje treba na 
uvedbo DDV-ja res dobro pripraviti.

AGENCIJA ZA NEPREMIČNINE
/\qENZÌA i(VlfVloh>iLi/\l?E

MIA
pOSREcloVANj'E: 

pntxi A JA, NAkup, tAM t N jAVA, NAJEM, 

vpisi v tEMljiško kNjiqo,pnAVNi 

NASVEIÌ,CENÌTVE ÌN pREVodi

MIRJA GREGORIČ s.p.
Ol.kANi I 'ì I
62/1 OrkANi
ieI.Jax. * >86 66 580 290 
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KANDIDATI SE 
PREDSTAVIJO
V sredo, 7. aprila je občinska komisija za volitve in mandatna vprašanja 
povabila na pogovor tiste kandidate za direktorja Centra za kulturo, 
šport in prireditve, ki so dokončno izpolnili vse razpisane pogoje. Kot je 
znano se je na razpis prijavilo sedem kandidatov, štiri od teh pa je 
komisija povabila, naj dopolnijo svoje vloge. Kot vse kaže je na 
kadrovskem situ ostalo pet kandidatov in sicer: Miro Bornšek, Boris 
Čuk, Egidij Krajcar, Vojko Vojvoda in Vladimir Stubelj (po 
abecednem vrstnem redu). Člani občinske komisije so še natančneje 
poslušali program in zamisli posameznih kandidatov, zdaj pa se bodo o 
njih morali izreči še v svetu Centra, ki ga vodi Alojz Zorko. Odločitev o 
izboru pa bo v rokah občinskih svetnikov, najverjetneje že na naslednji 
seji občinskega sveta.

ZIN V ZAČETKU JUNIJA
Sestal se je izolski organizacijski odbor Združenih iger narodov in 
pripravil program ZIN, ki bodo letos od 1. do 6. junija. Gre za programe, 
ki so usklajeni med državami članicami, najpomembnejše vsebine pa so: 
Evropa, ekologija in prosti čas. V času iger bo v Izoli 90 otrok iz vseh 
držav članic (z izjemo Jugoslavije), prav toliko izolskih otrok pa bo odšlo 
na gostovanja k vrstnikov v druge države, članice tega gibanja.

OSMICA ARHAICA
Sestal seje tudi organizacijski odbor za pripravo prireditev na podeželju. 
Med zanimivejše projekte, ki so jih obravnavali sodi tudi srečanje v 
Osmici Arhaica, ki se bo zgodila v dneh od 4. do 12. junija v Kortah, ko so 
na programu tradicionalni Dnevi oljk.
Gre za projekt, ki nastaja v sodelovanju znanega etnologa Janeza Bogataja 
in blagovne znamke Arhaica in s katerim bi, s povečano ponudbo 
domačega vina in hrane v več kortežanskih domačijah skušali prispevati k 
dvigu kulture vina in pitja. Projekt bo dokončno pripravljen v teh dneh, 
odbor pa ga bo pregledal na nasldnji seji, 16. aprila.

) računalniške storitve 
Goran FRANOVIČ s.p. / Izola

9.korpusa 4, Izola / Tel.: 066/ 600 850 
Mobitel: 041 628 507 / E-mail: malin@siol.net

Pred 
uvedbo DDV-ja 
BREZPLAČNA 
NADGRADNJA ; 
PROGRAMOV J

RAČUNALNIŠKI PROGRAMI;
• Glavna knjiga
• Saldakonti dobaviteljev

posredovanje plačilnih nalogov 
preko diskete ali elektronske pošte

• Saldakonti kupcev
• Materialno poslovanje v gostinstvu
• Trgovinsko poslovanje
• Osnovna sredstva
• Blagajniški dnevnik
• Fakturiranje+izpis položnic

daljinsko ogrevanje 
poraba plina 
stroški upravljanja

• Izdelovanje programov po naročilu
• Knjigovodstvo za podjetnike in obrtnike

( knjiga prejetih in izdanih računov, knjiženje temeljnic, opomini, 
zamudne obresti, obračun prometnega davka, obračun plač in prispevkov,' 
osnovna sredstva, bilanca uspeha, davčna napoved, statistika,.. . . )

Razvoj 
programske 
opreme v okolju 
Windows
Vzdrževanje
programske
opreme

Javno podjetje KOMUNALA Izola
Novi telefonski številki uprave

namesto 647 370
uporabite: 600 ■ 180 in 600 ■ 185

Vse druge telefonske in fax. številke so nespremenjene
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IZOLA NI SLABŠA OD LJUBLJANE
V prejšnji številki Mandrača 
so mnogi s presenečenjem 
prebrali informacijo o 
morebitnem odstopu izolske 
županje po njenem 
pogovoru z novinarjem 
Slovenskih novic, večina pa 
je le ugotovila, da je bila 
vest povezana s prvim 
aprilom. Vse v tej 
informaciji pa le ni bilo 
izmišljeno, saj seje pogovor 
z novinarjem Bojanom 
Gromom dejansko zgodil, o 
tem kaj se je tam zares 
dogajalo pa tokrat, brez 
prvega aprila, pripoveduje 
županja Breda Pečan.

- Kako je do tega pogovora sploh prišlo?
- Dobila sem pisna vprašanja, ki jih je name naslovil novinar 
Slovenskih novic, vendar na ta vprašanja nisem želela pisno 
odgovarjati, ker je vprašanje, če bi na ta način zadela tisto, kar je 
pravzaprav hotel izvedeti. Poleg tega so bila vprašanja zastavljena v 
takšni obliki, da je bilo treba nekatere stvari predhodno razčistiti, 
preden bi lahko dala odgovore, zato sem ga povabila na razgovor in o 
tem obvestila njegovega urednika g. Bauerja. Zahtevala sem tudi 
avtorizacijo teksta, ki pa ga zaenkrat še nisem dobila.

- Pogovor še ni bil objavljen?
- Ne more biti, saj sem od novinarja in urednika pisno zahtevala 
avtorizacijo teksta, saj imam po zakonu pravico do tega.

- Verjetno ste najprej branili svoje ime, saj vam je novinar očital, 
da bi morali odstopiti.
- Ti članki me niso motili zaradi mene, saj sem v politiki že toliko 
časa. da vem. da smo tisti, ki smo v politiki javne osebe in zato 
izpostavljeni javnosti, zato se o takih stvareh ne sekiram. Njegova 
trditev, da bi morala odstopiti je seveda vprašljiva, ker o tem ne more 
soditi on, zato sem mu svetovala naj gre med ljudi in tam izve, kaj si 
mislijo o mojem delu. Zelo pa meje razjezilo in užalilo v imenu vseh 
občanov to, kako je pisal o Izoli, saj je dal Izoli čisto negativen 
predznak, ne le v smislu narkomanije in preprodaje drige ampak tudi 
drugače, da karkoli se v Izoli dogaja je slabo. Tudi ta podoba, da bo 
Izola propadla in daje vse zanič je malo za lase povlečena, saj nam ni 
treba pripovedovati kakšni smo, vendar to berejo tudi drugi Slovenci 
in to me je razjezilo, saj vemo kakšno naklado imajo Slovenske 
novice.

OBVESTILO
Združenje borcev in 
udeležencev
narodnoosvobodilnega boja 
Izola sporoča vsem 
internirancem, ki so delali v 
času okupacije v nemških 
tovarnah, da izpolnijo 
utrezni obrazec, ki ga lahko 
dvignejo v tajništvu 
združenja borcev Izola, 
Plenčičeva 3.

VABILO I.
ZB in udeležencev NOB Izola vabi 
na proslavo 55. letnice ustanovitve 
Tržaške brigade "Garibaldi-Trieste", 
ki bo v nedeljo 11.4.1999 v Lokovcu. 
Informacije dobite na sedežu ZB NOB 
Izola tel 066 648-424

UO ZB NOB Izola

VABILO II.
Društvo invalidov Izola vabi svoje 
člane na izlet v Benetke v petek, 
16.4.1999 . Odhod je ob 6.30 uri 
izpred Lipe.
Prijave sprejemamo v pisarni Društva 
invalidov Izola, Kraška 1, vsako sredo 
od 15. do 17. ure. Vabljeni!

Predsednik Dl Zmago Višnjevec

- Gotovo sta govorila naprimer o Gavioliju?
- Gavioli gotovo je problem, vendar ne zaradi Izole ampak zaradi cele 
Slovenije. Niti ni problem zaradi lokala samega ali njegovega imena 
ali narave zabave, ki se dogaja v njem, pač pa zaradi tega, ker bi 
morala naša družba v celoti razmisliti o tem, kako se bomo lotili 
enega od segmentov kriminala, ki se s tem v zvezi dogaja. Novinarju 
sem povedala, da na tržnici prodajajo sadje in zelenjavo in če 
branjevka prodaja tudi piščance in vino, kar je prepovedano, potem je 
za to kriv upravljalec tržnice, ne pa tisti, ki tja zahajajo in tam 
kupujejo. Še manj je to problem kraja, kjer se tržnica nahaja ampak je 
to problem upravljalca. To sem povedala tudi lastnikom Gaviolija, saj 
sem jim povedala, da je treba stvari obvladovati. Policija je res 
zadolžena, vendar brez sodelovanja z upravljalci lokala ne bo šlo. 
Kaže, daje postala mentaliteta Slovencev takšna, da nas ne briga, kaj 
se dogaja z našimi otroci. Mene je presenetil primer znanega 
slovenskega hokeista, ki je javno izjavil, daje švercal extasy, ker je 
pač potreboval denar. Za takšno ravnanje bi morala obstajati prava 
kazen, ne pa da gremo preko tega z enotedenskim suspenzom. Vsa 
družbena klima je narobe usmerjena in dokler tega ne bomo 
spremenili ne bomo našli rešitve. Gavioli je dejansko le eden od 
kamenčkov v mozaiku te neizdelane strategije boja proti odvisnostim.

- Se je po pisanju v časopisih vendarle kaj spremenilo v vaših 
ravnanjih?
- Zaradi samega pisanja niti ne, dejstvo pa je, da smo izven tega 
konteksta obravnavali podaljšanje delovnega časa in ker moramo ob 
vsakem primeru povprašati za mnenje krajevno skupnost in policijo je 
policija dala negativno mnenje, tako da smo odrekli podaljšanje 
obratovanja (lastniki so zaprosili za dovoljenje do 8 ure zjutraj). 
Pozneje pa smo se na sestanku, na katerem so bili tudi predstavniki 
Urada za mamila, policija, predstavniki Gaviolija in občina 
dogovorili za nekatere ukrepe, kot je naprimer Zdravstvena služba, ki 
jo bodo sami organizirali, zagotovitev varnostne službe z licenco in s 
policijo, da bo poostrila druge ukrepe. Dogovorili smo se tudi o tem, 
da bomo organizirali akcijsko skupino za preprečevanje širjenja 
mamil in v njej naj bi sodelovali zdravstveni delavci in drugi, ki lahko 
sodelujejo v preventivi na tem področju. V občini smo imeli že preveč 
takšnih ekscesnih primerov, da moramo storiti vse kar je v naši moči, 
da pomagamo mladim do bolj zdravega življenja.

- Kaj pa odnos policije in občinske inšpekcije. Menda so v 
inšpekciji zdaj kriminalisti?
- Povedati moram, daje bilo ravnanje policije in inšpekcije zakonsko 
usklajeno, ni pa bilo usklajeno z navodili Ministrstva za notranje 
zadeve glede na način pridobivanja podatkov. Dejstvo je, da smo na ta 
način mnogo hitreje prišli do podatkov, kot če bi šli po uradno 
predvideni a z zakonom nič predvideni poti. Dejstvo je tudi, da ni šlo 
za zlorabo osebnih podatkov, saj so bili ti le zapisani z namenom, da 
pridemo do lastnikov avtomobilov, ki so kršili naš odlok. Nimam 
podatka, da bi kdorkoli brskal po teh podatkih razen samega 
novinarja, ki je odnesel fotokopije zapisov. Drugi problem pa ima 
kasnejši datum in s prejšnjim nim nobene zveze. Zaenkrat lahko 
povem le to. da gre očitno za zlorabo uradnega položaja oziroma za 
krajo. To so kriminalisti raziskali in bodo zdaj podali ovadbo in takrat 
bo v javnosti več znanega. Naj zaenkrat povem le to, daje ena oseba, 
z namenom, da si prisvoji denar, ponarejala uradne listine oziroma 
zmanjševala zneske, ki naj bi bili izplačani v blagajno. Natančnejše 
podatke ima policija oziroma izvedenci, ki so vse papirje pobrali in 
pregledali, vem pa, da gre samo za eno osebo.

- Kaj pa odnos policije in občine?
- S starim in z novim komandirjem je ta odnos odličen. Nikoli nisem 
razumela, kaj je bilo s prejšnjim komandirjem pravzaprav narobe, saj 
je bilo sodelovanje na ravni občina - policija zelo korektno, brez 
prijateljevanja ali familjarnosti. Vse je bilo na uradnem nivoju uradno 
dokumentirano, ko so prišla nova navodila z Ministrstva za notranje 
zadeve smo se jih takoj lotili in jih realizirali ter v ta namen imeli celo 
stroške z nabavo novega računalniškega programa. Priznati pa 
moram, da zdaj te stvari res dobro tečejo.
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NOVA MALA SEVA ? PROGRAM SVETA KRAJEVNE 
SKUPNOST IZOLA II

Izola dobro pozna problem 
črnih gradenj, pozna pa tudi 
problem pomožnih objektov, 
ki so jih najemniki 
postavljali ob različnih
kmetijskih zemljiščih,
velikokrat tudi izven vseh 
predvidenih omejitev.
Pravzaprav bi temeljit nadzor 
dimenzij teh objektov
pokazal, da je vsaj polovica 
teh zgradb bistveno 
prekoračila z odlokom
določene mere, vendar se vse največkrat konča z ugotovitvijo, da pač je 
kar je. Najbolj znan je primer Male Seve, ki je nastala kot tipično 
črnograditeljsko naselje, danes pa je to legalizirano naselje, ki je že 
opremljeno z vodo, vsak čas pa bo tam tudi kanalizacija, medtem ko 
elektriko in telefon že dolgo uporabljajo. Občinskim svetnikom 
preprosto ni preostalo drugega, kot da tamkajšnje gradnje legalizirajo, 
saj vzdrževanje pat pozicije ni koristilo nikomur.
Nekaj zagotovo nelegalnih gradenj je moč opaziti že med vožnjo iz

Izole proti Šaredu, še večjih 
odkrije obisk manj dostopnih 
delov izolskega podeželja. 
Kakšen je status naselja več 
kot desetih hišic in hiš, ki so 
zrasle na severnem pobočju 
vzpetine med Šaredom in 
Kocino je težko ugotoviti. Po 
pripovedovanju okoliških 
prebivalcev je na nekdaj 
enotnem zemljišču zdaj več 
lastnikov, vsak od njih pa si 
je postavil ali celo zgradil 

objekt, pač glede na to, koliko si je kd upal ali koliko denarja je imel. 
Tako je tam mogoče najti tipične počitniške hišice, kot jih poznamo iz 
plažnih objektov do pravih zgradb v katerih lahko normalno živi cela 
družina.
Dostop do naselja je resda nekoliko težko najti, vendar ne tudi 
nemogoče. Dovolj je, če se zainteresirani podajo po betonski cesti 
mimo osmice pri Jermanovih in pri kontejnerju Komunalnega podjetja 
na nasprotnem pobočju zavijejo v levo. Od te ceste vodi kakšnih sto
metrov dolga makadamska pot, ki pripelje naravnost v naselje, ki mu

V krajevni skupnosti Izola IL, smo kot svet KS, malo pozno, a vendarle začeli pred 
mesecem resno delati v naslednji sestavi: Lucio Gobbo predsednik, Nadja Bizjak 
podpredsednica in člani sveta: Enzo Scotto di Minico, Dino Dodič, Jadranka 
Orlando, Zdenka Bolje in Ivan Bizjak. Sedež KS II., Kristanov trg 1, na telefon 
št. 646 320 pa odgovarja tajnik KS Danilo Markočič.
Vsem krajanom se dajemo na razpolago za vsakršne velike in majhne probleme ali 
predloge. Zastavili smo kratkoročne in dolgoročne akcije. Najkonkretnejše so 
takojšnje z vključitvijo v občinska programa očistimo naše okolje in ocenjevanje 
najbolj urejene hiše, vrta, ulice.
Organizirali bomo še akcijo čiščenja obale.
Občino bomo poskusili prepričati, da nam dajo v upravljanje otroška igrišča v naši 
krajevni skupnosti in da bo financirala rolkarsko-skejterski poligon, kije sicer precej 
drag, vendar težko pričakovan - vprašajte vaše otroke.
Ostalo je predstavljeno v našem programu:
- Reševanje medsebojnih sporov, konkretna pomoč v medsebojnih sporih, ki so 
ponavadi rezultat slabega sodelovanja in sožitja med sosedi.
- Graditev - dobrososedskih odnosov med krajani. Realizacija- nadaljevanje načrta 
ustanavljanja uličnih ali sosedskih neformalnih odborov od ulice do ulice.
- Akcija pridobitve imena naše krajevne skupnosti.
- Vključitev v občinsko akcijo ocenjevanja najlepše ulice, vrta, balkona s promocijo 
urejanja okolice in aktiviranja vseh krajanov za ureditev lastne okolice in skupnih 
površin.
- Akcija očiščevanja skupne okolice.
- Otroška igrišča. Realizacija zastavljenega načrta prevzema igrišč v upravljanje.
- Sosedska pomoč s prostovoljnim delom. V sodelovanju z organizacijami, 
ustanovami, ki se ukvarjajo s socialno problematiko nastaviti program mobilizacija 
za prostovoljno delo in sosedsko pomoč.
- Infrastruktura. Naša KS nima organiziranega sistema soinvestiranja, ampak le 
lokaliziranje infrastrukturne problematike ter organiziranje in iskanje najbolje poti za 
reševanje te problematike v okviru občinskih programov.
- Sodelovanje pri vseh aktih prostorske ureditve na področju naše KS. V zvezi s tem 
in drugimi temami organiziranje tematskih in drugih zborov.
- Sodelovanje v vseh organizacijah in načrtih, kjer lahko vplivamo na to, da se 
življenski standard krajanov izboljšuje. Posebno pri pripravah na ustanovitev 
mladinskega centra in podobnih aktivnostih.
- Ostale aktivnosti, ki se bodo pojavile sproti, bomo tako tudi ocenjevali in temu 
primemo ukrepali, saj nam je prvo vodilo, delo za krajane in temu bomo če bo 
potrebno prilagodili naše delo.

Tukaj smo, pokličite nas ali potegnite za rokav, če bomo zaspali.
Lep pozdrav !

Predsednik sveta KS 
Lucio Gobbo

domačini pravijo Cuklič.
Seveda ima vsakdo pravico do gradnje pomožnega objekta, še posebej 
če ob tem upošteva določila novosprejetega odloka o objektih za katere 
ni potrebno pridobivanje gradbenega dovoljenja. Zagotovo pa je 
dolžnost lokalne skupnosti in inšpekcijskih služb, da stopijo na prste 
tistim, ki ob reševanju svojega stanovanjskega problema najprej od 
skupnosti ne potrebujejo ničesar, čez čas pa, mimo vseh planov in 
načrtov, iščejo možnosti za 
legalizacijo svojih posegov 
in terjajo standard, kot ga 
imajo tisti v mestu.
Izola je ena manjših 
slovenskih občin in ozemlje 
ni tako veliko, da se ga ne bi 
dalo obhoditi v tednu dni. Z 
avtomobilom bi to lahko 
storili v slabem dnevu.
Zanimivo bi bilo slišati, 
koliko odgovornih delavcev 
se je že odpravilo na takšno 
raziskovalno avanturo.______

PRI JERMANOVIH 
JE VESELO
Jermanovi iz Šareda so kar veseli, saj je 
bil obisk njihove osmice, ki je bila odprta 
od prejšnjega petka, zaprli pa jo boto 
pojutrišnjim, dobro obiskana. Še posebej 
med velikonočnimi prazniki se kar trlo 
ljudi, tako da so dobro izpraznili sode z 
domačim vinom in tudi pršuti so izginili s 
tramov. Povedali so, da so obiskovalci najraje posegali po rdečem vinu, ki so

ga prodali trikrat več kot belega, dobro 
je šel v promet tudi ombolo in celo 
bakala je zadišal z marsikatere mize. 
Obiskovalci so prišli od vsepovsod, v 
teh poprazničnih dneh pa so gostili tudi 
več organiziranih skupin.
Osmico bodo ponovno odprli jeseni 
oziroma malo pred novim letom.

ŠIFRA
v Ivan Konstantinovič s.p.

Promet z nepremičninami
Stanovanja - hiše - parcele - poslovni objekti

=KMP □ m»
Sončno nabrežje 14, 6310 Izola, tel.: 066/ 601 - 110

NA OBALI PRODAJAMO PO UGODNIH CENAH



TIC IZ ILEGALE
Ali ste vedeli, da je v Izoli že šest mesecev odprta Turistično informativna 
pisarna v kateri domačini in gosti lahko dobijo vse potrebne podatke o 
turističnih in drugih zanimivostih v Izoli in širši okolici? Če niste vedeli, 
potem naj vam odkrijemo, da se je TIC (turistično informativni center) 
"skrival" v nekdanji pisarni Hotelov Piran na začetku Sončnega 
nabrežja. Zdaj je končno dobil pravo napisno tablo in morda tudi 
vsebino, o tem, kaj naj bi prispeval k izolskemu turizmu pa je govoril 
novopečeni direktor GIZ za turizem, Alojz Pečan.
- Ob nastopu vas je čakalo kar precej nalog?
- Moram reči, da je prejšnji direktor, Igor Franca, korektno opravljal svoje

delo, vendar pa so 
nekatere stvari zamujale in 
naloga novega direktorja 
je, da nekatere stvari 
postori na drugačen način. 
Gre za stvari, ki so 
pomembne za izolski 
turizem in ena od teh je 
TIC, ki je bil v zares 
slabem stanju že na 
pogled, saj ni bil niti 
pobeljen.
- TIC je bil za Izolane 
dokaj neopazen.

- Za Izolane morda že, turisti pa so ga kar dobro obiskovali in pobirali 
potrebne informacije. TIC je zagotovo pomembna inštitucija, saj 
neobremenjeno daje informacije o vsem, kar turista lahko zanima: o 
preživljanju prostega časa, o prireditvah, o turističnih kapacitetah, agencijah, o 
bližnji in daljni okolici itd.
- Ta ustanova deluje v okviru GIZ-a.
- Trenutno deluje v okviru GIZ-a, vendar bolj pripada lokalni turistični 
organizaciji ali turističnemu društvu, kot je v Kopru in Portorožu. Je pa to 
organizacija, ki jo nekdo mora narediti in ker drugega v Izoli ni bilo je pač 
nastal v okviru GIZ-a.
- Menda sta tam že šest mesecev zaposleni dve delavki?
- Preko študentskega servisa tam delata dijakinji SGTŠ, zdaj pa so se 
dogovorili s študentko Visoke šole za turizem, ki bo pripravila poslovni 
program TlC-a za obdobje do konca letošnjega leta. Gre za program v katerem 
bodo ovrednoteni stroški za opremljanje TlC-a, saj bomo moali poskrbeti za 
ISDN priključek, dva računalnika, Internet priključek in drugo, nujno 
potrebno opremo za sodobno posredovanje Infonnacij. Dejansko je zdaj 
nerazumljivo, da delimo pospekte na katerih ni telefona, na katerega bi turist 
lahko poklical in dobil celovito informacijo o izolski ponudbi.
- Bo ta trojna organiziranost turizma cokla ali vzpodbuda?
- Mislim, daje to lahko dobra oblika a združeno nastopanje. GIZ je bil aktiven 
zato, ker Turistično društvo ni delovalo in je opravljal tudi te funkcije. Lokalne 
turistične organizacije tudi ni bilo in GIZ je bil deklica za vse. Osebno mislim, 
da je v turizmu potrebno profesionalno organizirati zadeve in z lokalno 
turistično organizacijo, z GIZ-om in Turističnim društvom, ki skupaj 
nastopajo, lahko naredimo res veliko. Izola je zdaj na prelomnici. Opažamo, 
kako v naši soseščini renovirajo hotele in investirajo v turistične objekte, zato 
mi ne moremo obstati in skupaj lahko naredimo pomemben korak k še boljši 
turistični ponudbi občine.
- Velikonočni prazniki so bili 
običajno napovednik nove 
turistične sezone. V Portorožu so 
nezadovoljni, kaj pa pri nas?
- Moram reči, da sem slišal celo 
besedo katastrofa, vendar ko sem 
se pogovarjal z ljudmi, ki tam 
delajo niso bili tako nezadovoljni.
Posamezni gostilničarji so mi, po 
praznikih, rekli, da so utrujeni, kar 
je dober znak. Dogajanje na 
Kosovu seveda ne koristi turizmu, 
saj se gostu iz Hamburga niti sanja 
ne kje je Izola in kje je Kosovo.
- Bomo postali kraj za enodnevne 
goste?
- Mislim, da bo to kar držalo in da 
bo treba razmisliti o kakšnih 
vikend paketih in podbni ponudbi, 
ki morda samim hotelom ne 
prinaša posebnega dohodka, za 
gostince pa je zelo pomemben.

SREČANJE SVETNIC
Srečanje svetnic iz občin Postojna, Pivka, Ilirska Bistrica, Hrpelje - Kozina, 
Divača, Komen, Koper, Izola, Piran, ki se je prejšnji ponedeljek v dvorani 
izolskega občinskega sveta začelo ob 18. uri, zaključilo pa ob 20., je bilo kar 
zanimivo. Udeležilo se ga je sedem svetnic (vse svetnice iz obalnih občin, dve iz 
občine Hrpelje-Kozina) ter izolska županja Breda Pečan Srečanje je vodila 
direktorica Urada za žensko politiko Vera Kozmik, predstavila pa se je tudi lokalna 
koordinatorica za to regijo. To je bilo zadnje srečanje v tem sklopu (od dvanajstih). 
Zaradi v zadnjem tednu sklicanih sej občinskih svetov občin Pivka, Postojna in 
Ilirsksa Bistrica so te svetnice opravičile svojo odsotnost. Na sejah njihovih 
občinskih svetih so namreč sprejemali občinski proračun, zato tam niso mogle biti 
odsotne.
V regiji, ki obsega zgoraj omenjene občine, je od 167 svetnikov v obč. svetih le 22 
žensk. Odstotek ne odstopa od siceršnjega republiškega povprečja.
Prisotne so ugotavljale, zakaj tako nizka zastopanost žensk v politiki. Zanimiv je bil 
odgovor Vere Kozmik na vprašanje ene novinark (novinarjev je bilo na srečanju res 
veliko) glede razpustitve ženske mreže stranke LDS, da so s tem dejanjem ženske 
opozorile nase in daje tako v vrhu stranke prišlo do dialoga, ki morda obeta večji 
posluh za ženska vprašanja.

Svetnice si na podobnih srečanjih še želijo sodelovati, saj bi si tako ne glede na 
strankarsko pripadnost izmenjavale izkušnje. Od Urada pričakujejo, da jih bo uvedel 
v svet javnega nastopanja pred mediji, da jim bo posredoval ustrezna znanja, kijih 
bodo potrebovala pri svojem svetniškem delu (sestava proračuna, zakonodaja v 
povezavi s tem ipd., zakonodaja in prostorsko planiranje).
Urad se bo seveda zavzemal za promocijo žensk. Preko regionalnih kooorinatork (za 
to področje zadolžena Jelka Morato-Vatovec) bo vnašal tematiko, ki je zanimiva 
vsem in ne zgolj ženskam (napovedujemo dvodnevni seminar o nasilju nad ženskami 
- vodile ga bodo strokovnjakinje Feminističnega informacijskega središča iz 
Ljubljane, 13. 4. zvečer bo v Kulturnem domu v Izoli predstavitev knjige Spolnost, 
nasilje in pravo. V ponedeljek, 19.4. 1999 bo v Piranu predstavitev delovanja Urada 
za žensko politiko oz. pogovor o ženskah v javnem življenju, v Koper bo v maju 
razstava Dekleta in šola - ob razstavi bo več prireditev.
Svetnice in županja so predlagale nekaj zanimivih tem, o katerih naj bi jim s pomočjo 
Urada spregovorili strokovnjaki (socialna politika, starševski dopust, pokojninska 
reforma ipd.).
Urad bo za svetnice v kratkem pripravil seminar Ženske to zmoremo in jim na ta 
način poskušal posredovati znanje, ki ga takoj lahko uporabijo pri svojem nelahkem 
svetniškem delu.

Jelka Morato-Vatovec

3 BIG
BAND ORCHESTRA
vas vljudno vabi v petek 9.4.1999 ob 20. uri 

na uradno otvoritev svojega prostora, ki se nahaja 
v tretjem nadstropju zgradbe 

Gregorčičeve ulice 21. ( stara italijanska šola )

Vil INIll
PÌRAN - STRUNjAN 14

teL: 475 - 100, 475 - 200 / fAx: 782 - 405
E-MAÌl'SAlÌNERA.STRUNj AN@SÌ0l.NET

IM DRUGE SVEČANOSTI
Nudimo lepa in kvalitetna poslovna srečanja, 
jubilejna praznovanja, poročne svečanosti in piknike na prostem.
V nepozabnem naravnem okolju zelenja 
in neposredni bližini morja, Vam bodo spomini še lepši.

To pa ni vse !
Po napornem delu, prijetni, vendar utrujajoči zabavi 
si lahko odpočijete v hotelski sobi ali bungalovu.
In kaj Vas bo še najbolj pritegnilo ali drugače rečeno, 
zakaj mislimo, da smo zanimivejši in boljši od konkurence ?

Nudimo Vam
UGODNE CENE PO DOGOVORU
- Možnost pogostitve svatov z lastnimi pridelki

KVALITETNO PROTOKOLARNO POSTREŽBO
- Hiša časti svate

IZVRSTNO IN OKUSNO PRIPRAVLJENO HRANO
- Hiša poklanja poročno darilo novoporočenccma
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V KOCINI SO JEZNI

Kocina je zaelek, kakšna dva kilometra južno od Šareda. Na levo gleda proti 
Medljanu, na desno proti Grbcem, navzdol pa pot zapelje naravnost proti 
Sečoveljski dolini. V Kocini živi sedem družin, do njih pelje ozka betonska 
cesta, skozi zaselek pa 200 metrov makadama, ki praši večino obnovljenih 
hiš. V Kocini živijo dokaj mlade družine, zaposleni so v Izoli in Kopru, zadnje 
čase pa so zelo jezni, saj se pred njihovimi očmi dogaja nekaj, kar si ne znajo 
razložiti. Ob zaselku so začeli urejati cesto, ki pelje do treh hiš v dolini, njihov 
makadam pa se še vedno kadi. Sprašujejo se, če so res drugorazredni občani 
izolske občine, Franko Slavec in Toni Perkovac pa sta povedala še kaj več.
- Koliko vas sploh živi tukaj?
- Tukaj živi sedem družin. Od 
Šareda smo oddaljeni skoraj dva 
kilometra, do zaselka pa pridemo 
po betonski cesti, ki smo jo urejal 
sami od 1983-tega leta dalje, 
vsako leto, kolikor je bilo 
materiala na razpolago.
- Kdo je zagotavljal material?
- V glavnem občina in krajevna 
skupnost, vsa dela pa smo 
opravljali sami. Poleg tega 
betoniranega dela ceste je še 
kakšnih 350 metrov makadama v treh kratkih odsekih. Betonska cesta je seveda 
boljša kot makadam, čeprav je zdaj precej poškodovana, saj so začela po njej 
voziti velika vozila. Razen tega so tukaj kmetijske površine in gredo vsi stroji 
po tej cesti. Seveda jo vzdržujemo samo mi, saj najemniki in lastniki zemljišč 
nikoli niso dali niti ficka za to cesto. Cesta je sicer kategorizirana in bi jo 
morala občina preko Komunale vzdrževati. Komunala sicer odvaža smeti, 
vendar se za cesto ne zanimajo. Letos, ko je bil led in sneg so posipali le uu 
Šareda, nprej pa niso šli, ker so rekli, da za nekaj ljudi ne bodo posipali cele 
ceste. Tako seje zgodilo, da smo šli v službo in je prvi zapeljal v kanal, tako da 
nismo mogli nikamor, dokler ni uspel izvleči avtomobila iz kanala. Dejansko je 
cesta brez jarkov, ker smo skušali narediti čimmanj stroškov in zato je pozimi 
včasih neprevozna.
- Vode vam torej ne manjka?
- Vodo dobimo z deževnico, ko jo zmanjka pa nam jo pripeljejo s cisterno preko 
Krajevne skupnosti. Nekateri hodijo po vodo na špino v Šared, nekateri pa 
imajo celo cevi speljane in jim krajevna skupnost plačuje vodo, ki jo porabijo.
- Zakaj vi tako ne rešite vašega problema z vodo?
- To smo že predlagali na sestanku z županom Gasparinijem, vendar je bil 
odgovor tajnika KS negativen. Povedal je, da so na kmetiji Medljan sami kupili 
cev, mi pa smo predlagali, naj nam kupijo cev oni, mi pa jo bomo sami položili, 
vendar tega niso sprejeli. Tudi, ko je prvič poledenela cesta smo morali sami 
naročiti kopča, da je skopal jarek ob cesti na prvem klancu, da je voda lahko

odtekala. Od takrat 
naprej prosimo tajnika 
KS, da bi ta kanal zdaj 
uredili, vendar od tega 
ni nič.
- Na občini pravijo, da 
ne dobite ničesar, ker 
ne plačujete komu
nalnih prispevkov.
- Plačujemo vse kar nam 
pošljejo. Zato ne 
razumemo, kaj plačujejo 
sosedje v dolini, ki so 
jim zdaj začeli graditi 
široko asfaltno cesto.

Tam je bila prej razvalina, ki so jo zrušili in naredili novo hišo, zdaj pa so tam 
že tri hiše.
- Kdo gradi to cesto?
- Ne vemo kje je padla odločitev za urejanje te ceste. Predsednik KS Korte mi je 
danes povedal, da so se tako dogovorili z županjo, ker je menda ostal nek denar, 
ker niso asfaltirali vinske ceste iz Baredov do Gažona in je bilo treba ta denar 
nekam dat.
Domnevamo, da so se tako dogovorili med KS in občino. Naš vaški odbor o 
tem ne ve nič, mi, ki smo prvi sosedje ne vemo nič, zato ne vemo, kdo sploh ve. 
Ko smo pred dvemi leti prosili za popravilo manjšega dela betonske ceste so 
prvič omenili to cesto v dolino in takrat smo prosili, naj se o tem posvetujejo z 
nami. Takrat so to obljubili, vendar so nas čisto spregledali.
Podobno je tudi z javno razsvetljavo. Vlogo smo na KS naslovili že pred 
šestimi leti, vendar nismo dobili niti odgovora, ato pa so lani na Medljanu 
postavili tri luči. Ko smo vprašali zakaj njim tri, nam pa nobeno je tajnik KS 
odgovoril, da jim je to obljubil že župan Gasparini. Tako nam ponoči ostanejo 
luči na avtu in baterija, če hočemo od hiše do hiše.

- Telefon pa imate.
- Seveda, saj smo plačali vsak po 3.000 DEM za tisto, kar se v dolini dobi že 
skoraj zastonj.
- S sosedom, ki bo dobil novo cesto imate kakšne stike?
- Ne, saj oni uporabljajo dolinsko cesto iz odcepa za Korte pri Idili. Tudi 
vzdrževanje tiste ceste je že plačala KS, zdaj pa se nam zdi neumno, da tukaj

rijejo in delajo nekakšno 
cesto, ki je nikoli ni bilo. Bil 
je kolovoz, kar e da videti 
tudi na fotografijah, ki smo 
jih posneli pred začetkom 
del. Dejansko gre cesta zdaj 
tako, da je najprej 2 
kilometra betonske, potem 
makadam skozi Kocino, nato 
pa kilometer in pol asfalta po 
strmem klancu v dolino in 
nato spet beton do ceste za 
Dragonjo. Mi nimamo nič 
proti temu, da jim nekdo 
gradi cesto. Boli nas to, da 
v desetih letih nismo bili 
vredni tega, da nam vsaj 
asfaltirajo ali zabeto
nirajo ta dva koščka 
makadama in vsaj malo 
opravijo odtoke, da bomo 
pozimi lahko prišli v 
dolino.
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NOGOMET 
3 SNL- Zahod
JADRAN : AUTOPLUS KORTE 1:1 
11:01
Avtoplus Rečnik , Mamilovič ,
Furlanič, Kariš, Gunjač, Škropeta,
Peršič, Serdinšek, Gregorič,
Breznikar 7
Strelci: 1:0 Prašnikar (59), 1:1 Gunjač 
(87)
Srečali sta se dve, dokaj enakovredni 
moštvi z vrha prvenstvene lestvice.
Domačini, nekdanji prvoligaši iz 
Dekanov, so sicer imeli več od igre, 
vendar so se Kortežani dobro branili 
in nevarno napadali iz protinapadov.
Jadran je povedel s strelom 
Prašnikarja, izenačil pa je iznajdljivi 
Gunjač in tako Kortežane obdržal v 
vrhu prvenstvene lestvice, kjer imajo 
natanko enako število točk kot njihovi 
nedeljski nasprotniki iz Dekanov.
V naslednjem kolu bodo Kortežani 
igrali s predzadnjimi Biljami,
Dekančani pa bodo gostovali v 
Tolminu, tako da je kar nekaj 
možnosti, da se igralci Avtoplusa 
prebijejo na tretje mesto lestvice 
PRIMORSKA LIGA 
MNK lzola:Komen 0:0 
Izola: Sirotič, Babič , Božičič ,
Gregorič , Perkat, Markežič, Maletič ,
Tonejc, Santin (Jurman), Božič,
Dončič
Izolani so osvojili točko proti močni 
ekipi Komna, čeprav so imeli 
možnosti za tri. Dvakrat so namreč 
zadeli prečnik in enkrat stativo, poleg tega pa seje 
nekajkrat izkazal gostujoči vratar, ki je branil 
številne strele povratnika Perkata, ki so nevarno 
leteli proti njegovim vratom.
Izgubljeni sta sicer dve točki, vendar ne gre metati 
puške v koruzo, čeprav bodo Izolani naslednje kolo 
prosti, njihovi konkurenti za prvo mesto, moštvo 
Komna pa bodo doma gostili solidno Vipavo. Tudi 
v primeru njihove zmage bodo Izolani še imeli 
točko prednosti, tako da bo o prvaku odločalo 
zadnje kolo, ko bodo Izolani gostovali pri sosedih v 
Gažonu.
Ta vikend prihaja v Izolo drugouvrščeni Komen. 
To bo tekma resnice. Zmaga bi Izoli veliko 
pomenila, poraz pa bi vse postavil na kocko. 
Vrnitev Perkata daje nekaj več upanja.
MLADINCI
MNK IZOLA: ILIRIJA 1:0
Strelec za Izolo: Jasmin Hasič
KADETI
MNK IZOLA:ILIRIJA 1:0
Strelec za IZolo: Lovrečič 
Obe izolski moštvi bosta v nedeljo odpotovali na 
težko gostovanje proti neposrednemu tekmecu za 
napredovanje, SAVI Zarici iz Kranja.
Starejši dečki
Ilirska Ristrica : MNK Izola 0:9

ŠPORTNI RIROLOV
V francoskem La Lavandou je bilo od 1. do 6. 
aprila 8. svetovno mladinsko prvenstvo v 
športnem ribolovu, panoga SURF CASTING. 
Gre za posebno panogo športnega ribolova na 
mivkastih terenih, kjer tekmovalci mečejo 
vabo čez obalne valove v razdaljo okoli 100 
metrov. V ekipi Slovenije, kije nastopila na 
osmem svetovnem mladinskem prvenstvu so 
bili tudi trije člani izolske Menole, ki so 
bistveno prispevali k ekipnemu uspehu 
reprezentance, ki je zasedla izvrstno drugo 
mesto med devetimi državami udeleženkami. 
Ekipno so bili najboljši Španci pred 
Slovenijo in Anglijo, posamično pa je bil od 
Slovencev najboljši Jure Draksler (Aero 
Celje), kije bil četrti, Izolan Davor Ivkovič je 
bil osmi, njegov klubski tovariš Damir 
Komadina pa deseti. Slabše se je uvrstil 
Asmir Burnič, saj so bili pogoji za lov zelo 
neugodni. Od 45 tekmovalcev je v treh dneh 
vsega 22-tim uspel ulov ribe v tej zahtevni 
panogi.

rokomet 
Kadeti
Izola - Rokometne lige so pretekli 
vikend mirovale in rokometaši so 
si pred zaključki prvenstev lahko 
nekoliko oddahnili. Prav vsi pa le 
niso počivali. Izolski kadeti so 
izkoristili premor in odpotovali na 
zelo močen mednarodni turniv v 
Prago. Lepo vreme jim je bilo 
nakljonjeno, tako da so si poleg 
rokometnih igrišč lahko privoščili, 
da so odigrali tudi vlogo turistov. 
Na igrišču pa ni bilo turistično in 
mladi Izolani so zapustili izredno 
dober vtis, kljub temu da niso 
nastopili v popolni postavi. Po 
štirih zmagah v prvem dnevu so 
zadnji dan zapravili priložnost za 
napredovanje v polfinale. 
Nastopili so v skupini s sedmimi 
ekipami in z 8 točkami zasedli 
končno tretje mesto v svoji 
predtekmovalni grupi. Na žalost so 
v zadnji tekmi nastopili proti 
domačinom, ekipi Slavije iz Prage 
in niso imeli nobenih možnosti za 
uspeh. Na PRAGA CUP so 
odpotovali sledeči igralci: 
Vončina, Gregorič, Cetin, Žeger, 
Vukovič, Božič, Hodžič, Butinar, 
Radojkovič, Sukljan, Stepančič, 

Zrinski in trener Barič. Dosegli pa so 
sledeče rezultate:

IFK Oxie (Švedska) - MRK Izola 11:18 
Gvongyosi DSE (Madžarska) - MRK Izola
6:20
Ringsted IF (Danska) - MRK Izola 8:20 
Brodomerkur Split (Hrvaška) - MRK Izola
11:14
SV Post Schwerin (Nemčija) - MRK Izola 
19:17
Slavija Praga(Češka) - Izola 15:13

Člani
Izola - Članska vrsta izolskega rokometnega 
kluba, ki jo čaka izredno naporen teden, seje 
preko velikonočnih praznikov predvsem 
pripravljala na odločilne tekme. V sklopu 
tega so tudi organizirali turnir na katerem so 
nastopile ekipe Ribnice, Kopra in Izole. 
Prvo mesto so osvojili prav domačini, ki so 
zmagali obe tekmi, medtem ko je drugo 
mesto pripadlo vodilni drugoligaški ekipi,

Prazniki so nas prikrajšali za tekmovalni 
rokomet. Seveda pa igralci zato niso bili 
prikrajšani za obvezne treninge. V soboto bodo 
namreč v svojih rokah držali prvoligaško

usodo. Nič kaj prijetna zadeva, v eni tekmi 
lahko zapraviš vse. Zakaj se Izolanom to 
ponavlja? Analize bi mogoče dale kakšen 
odgovor, toda v večni tekmi za obstanek se tudi 
nanje pozabi. Vsekakor jim gre mnogo bolje, če 
niso opremljeni s točkami. Na mini turnirju, v 
soboto, so z lahkoto odpravili Koper in Ribnico. 
Tudi zakuska po tekmah je lepo uspela, le tu pa 
tam seje kaj reklo o težkem položaju. Igralci 
pritisk čutijo, zbežati se kar tako ne da. Ribari 
so obljubili pomoč, vendar zahtevajo tudi 
pošten odnos igralcev, predvsem pa uprave. 
Šele sedaj se globoko vzdihuje za vsemi 
točkami, ki so tako nalahno zdrsnile med prsti. 
Kakšna bo popotnica za zadnje kolo na Kozini? 
Scenarijev je kar nekaj. Najbolj bega to, da so 
vmes Janezi. Njim verjeti, še v "mojih" časih so 
nam kakšno skuhali. Fantje, ni druge, v soboto

igra res samo zmaga. Generali bomo tako ali 
drugače vsi, kaj bi če bi... Izolska dekleta 
zaključujejo dosti mirnejše. Bled vtis zadnjih 
tekem hočejo popraviti. Nekako se premika, 
starejše že čutijo dihanje za ovratnik mlajših in 
to jih bega. Na treningih so bolj zbrane. V 
medsebojnih tekmah že morajo krepko odigrati, 
da zmagajo. Mlajše selekcije tudi letos 
napovedujejo bogato bero najvišjih naslovov. 
Vsaj nekaj obresti in zadovoljstva, tudi to vleče 
klub naprej. Sicer pa, tudi porazi so sestavni del 
življenja, vendar je lepše zmagati.

POD
BELVEDERJEM
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Ribnici. Le ta ni nastopila v popolni postavi. Mankal je tudi Izolanom 
dobro znani Bokič, ki se po težki poškodbi postopaoma vrača na 
rokometna igrišča. V soboto, 10.4.99 ob 20:00 uri, bodo Izolani v 
svoji dvorani gostili ekipo Prul 67 v predzadnjem kolu državnega 
prvenstva. Kadeti bodo v nedeljo gostovali v Ljubljani pri Slovanu, 
medtem ko bodo mlajši dečki B igrali v Kopru zadnji turnir 
predtekmovanja. Iz tekem proti Novi Gorici in Ajdovščini bi jim dve 
točki zagotovili nastop v zaključku državnega prvenstva.
Rezultati članskega turnirja:
Izola: Koper 25:20 
Koper : Ribnica 17:25 
Izola : Ribnica 29:24

Kadetinje
Polje : Bajc Daewoo Izola 30:32(20:15)
Bajc Daewoo Izola: Bijalanovič, Adamič 7(3), Hadžič 2, Božič P. 1, 
Mitruševska, Cvorak 10, Hrnjič 1, Argenti 1, Škorjanc, Božič N. 1, 
Višnjevec 9, Sušelj
Kadetinje so odigrale zelo teško tekmo v kateri so bile večinoma v 
podrejenem položaju. Domačinke so v kašlju večji del tekme vodile. 
Šele v drugem delu so se Izolanke prebudile in predvsem z borbeno 
igro uspele izničiti prednost Polja in na koncu zmagati. S temi točkami 
so se varovanke trenerja Cuka povzpele na vrh prvenstvene 
razpredelnice. Že v torek ob ob 18:00 uri pa jih v domači dvorani čaka 
težak izpit proti tretjeuvrščeni Jelovici iz Škofje Loke.

Mlajše selekcije
Izola - Tudi izolske rokometašice so preznike izkoristile za 
pripravljalne tekme. Tako so članice in starejše deklice gostile ekipi iz 
Labina. Članice so kandidatke za napredovanje iz druge hrvaške lige v 
prvo premagale z rezultatom 31:30. Starejše deklice Bajc daewooja pa 
so bile boljše od njihovih vrstnic, ki so se uvrstile v finale hrvaškega 
državnega prvenstva boljše z izzidom 29:14. To soboto bodo članice ob 
18:00 uri gostile v svoji dvorani ekipo Gramiz Kočevja. Mlajše 
deklice A pa bodo že ob 10:00 začele zadnji polfinalni turnir, kjer 
bodo gostile ekipi Jelovice iz Školje Loke in Krime Electe Neutro 
Roberts iz Ljubljane. Zmagi pa vodita naša dekleta v nadaljnje 
tekmovanje. Starejše deklice bodo v nedeljo igrale v dvorani Poden v 
Škofji Loki tekmopolfinainega dela tekmovanja proti Jelovici. Obe 
izolski osnovni šoli, tako OŠ Vojke Šmuc in OŠ Livade pa se bosta v 
torek na svojh polfinalnih turnirjih potegovali za napredovanje v finale.

EŠ

Veslanje
V Ankaranu je koprski veslaški klub Nautilus v dneh 03. in 04. aprila 99 
organiziral v skoraj idelanih vremenskih razmerah za veslanje 
mednarodno veslaško regato. Sodelovalo je 15 klubov iz Slovenije, 
Hrvaške in iz zamejstva z 220 posadkami.
Od slovenskih vesalačev so manjkali le najboljši: Čop, Tul in Mujkič. 
Rezultati :
Enojec - člani A (Božeglav Igor) VK Argo 3.mesto
Enojec - člani B (Božič Boštjan) VK Argo 1. mesto
Enojec - pionirke (Klarič Janja) VK Argo 1. mesto
Dvojni dvojec - mlajši mladinci (Batik, Pišlar) VK Izola 2. mesto
Enojec - mlajše mladinke (Rehar Maja) VK Argo 2. mesto
Enojec - mlajši mladinci (Barač Toni) VK Izola 3. mesto

Pokal Marine Koper je ponovno osvojil veslaški klub Bled pred reškim 
Jadranom. Naslednja veslaška regata bo v Zagrebu na Jarunu od 10. in II. 
aprila, ki pa bo predvsem test regata za veslače starejših kategorij. 
Slovenski veslaški reprezentanti bodo nastopili v kompletni sestavi v 
svojih disciplinah prvi dan ter v kombiniranih posadkah drugi dan.

Vlado Krulčič

KEGLJANJE
l.DKL - ženske - Prosol-Stiking:Mehano Izola 6:2 (2527:2400)
Čadež:Stegovec 413:398. Burja:L.Gregorič 460:379, I lorvat:Milost 
419:414, Urbanc:Kozlovič 454:387, Mojškerc:N.Gregorič 379:397, 
Jakša:Šviligoj 402:425
V prihodnjem kolu bodo Izolanke igrale doma z Gorico Tekstino, ki je 
na lestvici mesto pred njimi.
2DKL-moški (zahod) - Mehano Izola:Kočev je 6:2
Z zmago so se Izolani približali moštvom s sredine lestvice, naslednji 
teden pa igrajo z moštvom Slovana.

JADRANJE
SPRING CUP V IZOLI
Letošnji tradicionalni Spring Cup sta skupaj pripravila JK Burja in 
Jadro Koper, v izolskem in koprskem zalivu pa so veter lovili jadralci 
v razredih 470, 420, Laser Radiai, Laser in Evropa. Slab veter, še 
posebej v nedeljo, ko so odpadle vse regate, je bil naklonjen lažjim 
jadralcem, kljub temu pa so najboljši slovenski jadralci potrdili svojo 
vrednost, saj so zanesljivo vozili tudi v takšnih, neolimpijskih pogojih.
V razredu 470 sta bila Čopi in Margon bolj ali manj brez konkurence, 
čeprav sta ju v eni od regat prehitela Antonac in Petrič, ki tvorita 
novosestavljeno koprsko posadko. Izolska posadka bratov Dekleva je 
bila tretja, posadka Jurak - Galeje bila peta, Izolanka Vesna Dekleva 
pa je jadrala z avstrijskim flokistom in se uvrstila v drugo polovico 
tekmovalcev.
V razredu Laserje premočno zmagal olimpijec Vasilij Žbogar, kije bel 
dvakrat prvi in enkrat drugi, za njim pa se je uvrstil Madžar Eszes. 
Med deseterico sta bila še Krašovec in Vinčec (Jadro Koper). V 
razredu Laser Radiai Slovenci nimamo tekmovalcev.
V razredu Evropa je zmagala Italijanka Johana Križnič pred avstrijsko 
olimpijko Vereno Wagner in Primožem Mislejem iz Olimpica. 
Deseterico sta ujeli še Andreja Rener (Burja) z devetim in Alja Černe 
(Pirat) z desetim mestom. Štirinajsta je bila najmlajša v tem razredu, 
Taja Abram (Olimpie).

OPTIMISTE PORRALI IZOLANI
V sosednjem piranskem zalivu pa so imeli tradicionalno velikonočno 
regato jadralci v razredu Optimist. Skoraj 140 jadralcev je odjadralo 
šest regat, na koncu pa je po zagrizenem boju slavil Luka Košir (Burja) 
pred Aljažem Jadekom iz Olimpica. Od Izolanov je bil Jure Žbogar 
peti, Tina Čeligoj (oba BUrja) pa osma ter najboljša med deklicami. 
Druga med deklicami je bila Saša Dorošenko, ki je skupno zasedla 
19-to mesto.

Smučarski klub Izola - Sci club Isola
v ORGANIZIRA

SMUČARSKI IZLET NA KAPRUN
( Avstrija ) 24.25.26. in 27. april

Informacije vsak četrtek od 17. do 19. ure 
v klubskih prostorih v Kraški 1 

tel.: 648 - 048

/NOVO V IZOLI !!! N
OKREPČEVALNICA
FfiST FOOD VENI

v Postojnski ulici št. 11

HITRO PRIPRAVLJALNICO PEČENIH JEDI

pečeni piščanci - krače - rebrca
PIZZERIA IN TOPLI PRIGRIZKI

pizze - hamburgerji - topli sendviči - pommes frites
Odprto vsak dan od 8.30 do 21. ure 

Ob nedeljah in praznikih od 12.0 do 20. ure
Telefon: 066 646 333
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VELIKONOČNA JADRA 
V IZOLSKEM ZALIVU

Velikonočna jadralna regata, v svetu bolj znana kot Spring Cup, ki jo že vrsto 
let organizira JK Burja (tokrat v sodelovanju s koprskim Jadrom) je nedvomno 
eden najpomembnejših športnih dogodkov v Izoli.
Regata je že nekaj let uvrščena v madnarodni jadralski koledar, vsako leto pa je 
bolje obiskana, saj so letos organizatorji gostili že več kot 200 jadrnic in 
kakšnih tristo jadralcev ter veliko število spremljevalcev, kar pomeni, da je 
imelo tekmovanje tudi ustrezen promocijski pomen za izolski turizem.
Za razliko od športnega dogajanja, ki je potekalo brezhibno, saj imajo 
organizatorji vpeljano zelo dobro ekipo za izvedbo regat, je tokrat zatajil prav 
promocijski del prireditve, saj so bili mediji o tekmovanju zelo slabo 
obveščeni, slabo je bilo tudi obveščanje o tekmovanju samem, prdvsem pa je 
bila zelo opazna odsotnost televizije, ki je pred leti s tekmovanja pripravila 
izvrstne reportaže, ki jih še danes lahko spremljamo v različnih odmorih med 
športnimi prireditvami.

Organizatorjem in tekmovalcem vreme res ni bilo najbolj naklonjeno, vendar 
so vseeno izpeljali štiri regate v vseh petih tekmovalnih razredih (470, 420, 
Laser, Laser radiai, Evropa), slovenski jadralci pa so potrdili napredek 
slovenskega jadranja, saj so prevladovali v skoraj vseh razredih, čeprav so za 
konkurente imeli tudi kompletno avstrijsko reprezentanco, ki se je teden dni 
pripravljala v Simonovem zalivu.
Od izolskih jadralcev je bil suvereno najboljši olimpijec in član Buije, Vasilij 
Žbogar (foto spodaj desno), kije zanesljivo zmagal v razredu Laser, od mladih 
pa je nase opozorila mlada jadralka Olimpica, Taja Abram (foto spodaj levo), 
ki je bila druga med slovenskimi jadralkami v T- 
razredu Evropa.
O športnih dosežkih sicer poročamo v 
Kapučino športu, na tej strani pa le še namig, 
na si boste reportažo o regatah v razredu 
Evropa lahko ogledali na TV Mandrač danes 
(četrtek) ob 18.00 uri.

Razstava pirhov v Kortah
V gledališki dvorani v Kortah si lahko v teh dneh ogledate zanimivo razstavo 
pirhov, velikonočnih peciv in ročnih del. Razstavo že šesto leto organizira 
domače kulturno društvo, ki je povabilo k sodelovanju šole, vrtce, društva in 
posameznike iz različnih krajev, letos razstavljajo Milena Pianecki-Melchiori 
iz Trevisa, Merija Pianechi-Godina iz Izole, Gorazd Milkovič iz Kopra, Eva 
in Rudi Mraz iz Pirana, slovenska šola in vrtec iz Sečovelj, šola iz Lucije, iz 
Kort pa šola in vrtec, kulturno društvo, Katarina Islamovič, Marica 
Milkovič-Sutle ter Vesna, Jani in Zarja Izdelki so prava paša za oči. Narejeni 
so v različnih tehnikah.

Odprtje razstave je bilo 
v soboto, 3. aprila. V 
kratkem kulturnem 
programu sta sodelovala 
kitarista Jelena Baša in 
Samo Turk iz glasbene 
šole Piran. Predstavila sta 
se s tremi skladbami za 
kitarski duo in navdušila 
obiskovalce. Razstavo si 
je ogledaloveliko ljudi iz 
Italije, obmorskih krajev 
in iz Slovenije. Do 
nedelje, 11.4, si jo lahko 
ogledate tudi vi. V 
soboto ob 20. uri se bosta 
v Kulturnem domu pred
stavili folklorni skupini 
Mandrač -Telmont iz 
Kopra in domača otroška 
skupina Usakoščat. 
Prisrčno vabljeni.

Bojana Turk

PRAZNIK |E PRAZNIK
Kakor za koga, bi rekli tisti, ki so 
morali na praznike delati. Tisti, ki 
prejemajo darilo v obliki penzije pa 
bodo porekli, da naj dela tisti, ki še 
ni delal dovolj.
Možakarja na fotografiji nista rekla 
ne eno ne drugo ampak sta natočila 
kozarca in nazdravila: "Lep
pozdrav bralcem Mandrača iz 
osmice pri Jermanu."
In kaj smo rekli mi? "Hvala"

Posadka iz hotela 
Riviera je bila dobre 
volje, čeprav se je v 
njihovi restavraciji trlo 
ljudi. Pa niso imeli 
posebnega dela, saj so 
gostje sedeli pri miru, 
pili radensko in poslušali 
predavanje o davku na 
dodano vrednost. Nekaj 
pa je bilo tudi v tem 
dobrega. Vsaj tepli se 
niso.

POŽARNA NEVARNOST
Pomlad je nevarna s požari in na 
kmetih bi to morali vedeti. 
Neznanec, ki je sredi vetrovnega 
dneva na polje stresel pepel v 
katerem so bili še ogorki, ki so 
kmalu spet oživeli, se tega očitno 
ni zavedel. Požar je pogasil 
fotoreporter.
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DRUGAČE V DRUGAČNO 
NA OŠ LIVADE V IZOLI
Morda bi se namrgodiii, če bi vam naročili, da morate v soboto v šolo. 
Mi smo prišli nasmejani in v polni delovni zagnanosti. Na to soboto 
smo se pripravljali že dlje časa. Na razredni stopnji so iskali, zbirali in 
raziskovali, kakšno je bilo življenje otrok na tem območju nekoč, 
predmetna stopnja "se je spustila v dir" za informacijami v Španiji, ki 
smo si jo izbrali kot raziskovalno področje v okviru ZIN-a. Oblikovale 
so se projektne skupine, v katerih je potekalo akcijsko taziskovanje 
danega področja.

Učenci razredne stopnje so se medsebojno obiskovali, predstavljali 
svoje izsledke in vedenja drugim, najživahneje pa je bilo, ko so se 
seznanjali s starimi igrami in igračami, ki so bile v "modi" v otroštvu 
naših noničev in non.

Učenci predmetne stopnje so imeli možnost 
vključevanja v štirinajst skupin, ki so 
ponujale zadovoljitev pisane palete 
interesov: vse od španskih plesov, glasbe, 
igral, lutkovne igre, jezikovnih značilnosti 
do zgodovine, naravoslovnih posebnosti in 
kulinarike, tudi fotografi in filmarji so dobili 
možnost, da se izkažejo in so bili kar resna 
konkurenca računalniški skupini. S 
prikazom že opravljenega na razstavi se 
delo ni končalo, nadaljevali in dopolnjevali 
bomo svoja znanja in spretnost vse do 
izvedbe ZIN-a in predstavitve naš šole.

Za radoživ zaključek dneva je poskrbela plesna skupina Mojce Horvat 
z glasbeno plesno predstavo KEKEC.

In če nam ne verjamete, da je ob sobotah v šoli lahko zanimivo in 
prijetno, si oglejte fotografije. Naslednjič pa se lahko povabite k nam v 
goste. Veseli vas bomo.

V KORTAH SMO 
BILI PRIDNI
V soboto 20.3.1999 smo očistili okolico šole. Potekalo je takole.
Zjutraj ob 8 uri smo začeli. Pridružili so se nam tudi starši. Vsak je 

prinesel malo orodja. In vsi smo šli na delo. Pred nekaj dnevi so nam 
pripeljali tovornjak zemlje. Na začetku smo to zemljo prerahljali. da 
nam je bilo lažje kopati in ravnati, pometli smo igrišče, pobrali 
kamenje, naredili rov za vodo, da se nebi nabirale luže. Po zasluženi 
malici, so prišli na obisk učenci OŠ Sečovlje. Proti koncu delovnega 
dne je vsak razred uredil vrtiček pred svojo učilnico. Na koncu ob 
11.30 smo dobili pričakovano nagrado. Kuharica Sonja in čistilka sta 
nam pripravili kosilo: čevapčiče, ražnjiče in paradižnik.

In tako seje končal čistilni dan! In naša šola gre lepa v pomlad.

Sara Antolovič 3.r.
O.S. VOJKE SMUČ 

PODRUŽNICA KORTE

Program izletov DU Izola
APRIL 19. - 25. Sedemdnevna rekreacija v Dolenjskih toplicah.
29.4. - 2.5. Štiridnevni izlet v Prago
MAJ 4.5. Enodnevni izlet v Volčji potok
11. in 12. Dvodnevni izlet na Goričko - Lendava, Lenti.
JUNIJ 10. Enodnevni izlet po Istri 
22. Srečanje upokojencev Slovenije v Dolenjskih toplicah 
JULIJ 10. Enodnevni izlet v Idrijo in bolnico Franja 
Sedemdnevna rekreacija v Topolšici.
SEPTEMBER 14. Enodnevni izlet na Gorenjsko
20. in 21. Dvodnevni izlet na Avstrijsko in Slovensko Koroško.
OKTOBER 15. enodnevni izlet na Gardsko jezero in Verono.
NOVEMBER 11. in 12. Dvodnevni izlet v Maribor in Ptuj - Martinovanje 
15. - 20. Sedemdnevna rekreacija v toplicah.
DECEMBER 5. Enodnevni izlet na Goriško (Andrejev sejem)

Program je okviren in ga bomo realizirali, če bo zadostno število interesentov. 
V kolikor bo interes članov, so možni še drugi izleti.
Podrobnejše informacije dobijo člani v društveni pisarni v uradnih urah na 
Plenčičevi ul. 3.

DESUS
Odbor Občinske organizacije DeSUS-a Izola , je na svoji redni seji dne 2.4. 
1999 sprejel sklep, da uvede redno tedensko dežurstvo na sedežu stranke v 
Plenčičevi ul. 3.
Posamezni člani odbora bodo dežurali vsako sredo od 10. do 12. ure, vsako 
prvo sredo v mesecu pa tudi popoldan od 17. ure do 19. ure.

Vsako prvo sredo v mesecu bo dežural dopoldan tudi član Občinskega sveta g.
Dino Dodič.
Vse, ki jih zanima delovanje stranke in delo našega člana v Občinskem svetu 
vabimo, da se v času dežurstva oglasijo v naši pisarni.

predsednik 
B. Simonovičpripravila Liliana Ratoša
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DVE KNJIŽNI NOVOSTI

Na knjižne police je prišla dolgo pričakovana, 
kultna pesniška zbirka tolminskega barda Iva 
Volariča Fea - Desperado Tonic water. Gre za 
zbirko poezij, ki je izšla že leta 1975, bila v 
trenutku razgrabljena in potem postala 
obvezno čtivo nekaj študentskih generacij. 
Desperado je edina pesniška zbirka, ki je bila 
povsem razprodana in so jo kradli celo iz 
knjižnic, tako da je njen nakup takorekoč 
obveza vsakega udeleženca prvih in zadnjih 
študentskih demonstracij v Ljubljani.
Obe knjigi lahko kupite tudi v Graffitu.

ISTRAN je koledar, pravzaprav zbornik 
različnih tekstov, ki jih vsako leto zbira in 
uredi, ter v imenu Kulturnega društva iz 
Dekanov izda Darij Gregorič - Istran, sicer 
tudi predsednik IDZ. Tokratna številka je 
posebej obsežna, v jej pa so zanimivi zapisi 
o zgodovini istrskih krajev, o nekaterih 
kulturnikih in kulturnih društvih s tega dela 
Istre ter o Glagolici, o sv. Nazariju in še 
marsikaj zanimivega iz življenja Istre.

PE/NI/KI DOPOLAVORO POETICO
V uredništvo zadnje čase prejemamo vse več poezij, ki nastajajo pod prsti 
pesnikov ameterjev, največkrat kar upokojencev in upokojenk, ki na zrela leta 
odkrivajo v sebi željo po izpovedovanju, pa tudi izpod peres najmlajših 
avtorjev, ki presenetljivo vešče obvladajo umetnost rim in verzov. Kakorkoli 
že, občasno jim bomo odstopili košček Mandrača, oni pa nam bodo odstopili 
svoje misli in besede. Preberite in ocenite jih.

Pozdravljena pomlad
P' £raku je vonj po prebijanju, po novem žjvljenju. Pomlad stopa proti nam 
v svojem krilu, posutem s pomladanskim cvetjem, vedno hitreje, a njeni 
koraki so še vedno lahni.
Ustrežljiva in polna nasvetov je kakor stara mati in hkrati lepša in mlajša 
kot vsako dekle, id!jena lica so rojnata, v kotičku oči pa ji pari ljubepen. 
Zamahnila je p roko in pacveteli so pvončki. Nasmehnila se je in papeti so 
škorci. Spregovorilaje in nebo je bilo polno lastovk. Zeli nam odpreti srca in

vliti nova upanja. Stopila bo led v človeških 
srcih. Prišla je, da bi slišala bitje 
poljubljenih, da bi bila priča pordelim licem 
in potnim rokam. Tu je, da bi obupanim 
kanila nekaj poguma. Obrisala jim bo so/pe 
s svojo majhno, nepno roko. Kot mamica bo 
papibaia otroke v spanje in nad vsakega od 
njih pripgala pvepdo.
Čakam jo. Čakam, da bo prišla in me 
potolažila. Zima je okrog mene sepidala 
visok pid. Vklenila me je v verige. 
Premakniti se ne morem, vse okrog mene je 
trnje, ki bode točno v srce. Od bolečine me 
pebe.Solpa pa so/po mi polpi po obrapu. A 
sklenila sem, da se ne vdam. Kaje počakam. 
Počakam nanjo, ki bo kmalu prišla s svojo 
odpravo cvetic, piva/i in palčkov. S svojim 
prijapnim, nevidnim obrapom se bo sklonila 
nadme in mi ponovno vrnila veselje.
Rapumeš, pomlad ?
Pohiti, vsi te pričakujemo.

Tina Kato nar 8. c 
o.š. V. S muc

ZELJA
Vračaš lastovka se domov, 
daleč tja pod domači k ro v. 
Tam moje sestre so in brat, 
spomin otroštva, mojih nad.

Ko boš letela nad vasjo, 
kjer trave, rope rastejo, 

in sredi vrta mandljev cvet, 
tja srce pojdi si ogret.

Tepo popdravi moje vse! 
hiše, skale in travnike. 

Popdravi moje brata, sestre, 
polja, hribe in njih ceste.

V mojem srcu mira ni, 
ker verdno si domov peli. 
Tam so moja mati, oče, 
tja pa vedno srce hoče.

ada silova

CLUB MAONA
sobotal0.4. ob 21.00 uri

VLADO KREŠLIN

TOMY OR Z0X Z VELIKO ŽELJA
Zoran je odgovorni urednik Radia Morje, Tomije mojster gumbov in efektov na tej isti 
postaji, skupaj pa dobita novo ime, TOMY or ZOX in postaneta glasbenika, ki sta me 
lepega jutra pogledala s televizijskega ekrana na katerem sem zaspano odtipkal kanal 
imenovan Videomusic.
Najprej nisem verjel svojim očem, ko pa sem prebral izvajalca glasbe sem spoznal, daje 
fantoma uspel veliki met in da je njun projekt My desire doživel kar lepo priznanje. 
Zavrtel sem telefon Radia Morje in tam je bil Zoran, ki je ravno končal branje rednih 
poročil.
- Jaz sem bil 
presenečen, kaj pa 
vidva?
- Tudi midva sva
bila malo
presenečena, saj je 
projekt My desire 
nastal že pred letom 
in pol v studiu 
Radia Morje. Tukaj 
nastajajo vsi najini 
projekti in tudi 
projekti vseh 
drugih izvajalcev s

katerimi 
sodelujemo.
- Kako vidva imenujeta to zvrst glasbe, ki jo predstavlja ta pesem?
- Ta naša zvrst je malo probelmatična, saj je niso niti zunaj znali uvrstiti v noben predalček 
in morda je prav to pomagalo k prodoru te najine glasbe na evropsko tržišče. Začeli smo 
na house osnovi, potem je prišel zraven bas in moj glas, ki ne sedi na to področje in tako je 
nastal nekakšen fjužn, ki ga niti zunaj ne znajo dobro razvrstiti. Eni imajo to za 
komercialo, drugi med underground, ker so na plošči tudi remixi znanih DJ-jev.
- Kdo še dela v vašem studiu?
- Poleg njega še Valentino Canziani, ki je znan tehnični vodja in remixer Ambasade 
Gavioli, ki dela minimal in podobne stvari, ki jih jaz ne znam niti naštet. Potem prihajajo 
še neki čudni tipi iz Celja, Free style, 3M in podobni, ki so spoznali, da se da tudi na obali 
da narediti kakšen dober posnetek. Delali pa smo tudi nekaj remixov Zmelkoow, delali 
smo z Lovrom in še kom, kije imel voljo za delo.
- Kdo je glavni strokovnjak za tehnične stvari?
- Tomi ve dvakrat več kot vemo mi drugi, mi le pridemo do njega in povemo, kaj bi hoteli, 
on pa potem to naredi.
- Video je nastal drugje.
- Ta projekt smo izdali pri založbi Expanded music iz Bologne, kije naš projekt podprla in 
promovirala po Evropi. Oni so tako naredili tudi video. Določili so, kje bo nastal, kdo bo 
režiser in tako naprej, idva sva imela le to nalogo, da se odpeljeva do Milana, prespiva v 
hotelu in se drugi dan pojaviva na snemanju ter tekava naokoli. Povedati moram, daje bilo 
vse super, daje bil režiser odličen, saj je delal tudi reklamo za Playstation. Vse je šlo zelo 
hitro. V enem dnevu smo posneli vse in šli domov. Vse ostalo so naredili oni, midva sva le 
na sejmu v Frankfurtu izvedela, da se video vrti po Evropi.
- Kakšne so naklade plošč?
- Odvisno od države. Zaenkrat smo v Italiji prodali okoli 2500 plošč, zanesljivo pa je, da 
smo na Nizozemskem prvi 
teden prišli med prvih 100 
najbolj prodajanih in tam 
smo se najbolje prodajali, 
poleg tega pa še v Belgiji in 
v Skandinaviji. Pričakujejo, 
da bo šlo v redu tudi v 
Angliji in Španiji, ki sta 
zadnji podpisalilicenco.
- Bosta obogatela?
- Upam, da bova dobila vsaj
toliko, da zrihtamo 
Mercedesa našemu
direktorju in da bomo kupili 
nekaj novih naprav za 
studio. Upava tudi, da bo 
SAZAS zaščitil najino 
avtorsko delo in da bova 
lahko delala še naprej.
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EDINA AMBASADA V IZOLI
Ambasada Gavioli je diskoteka, vendar drugačna od tistih, ki so jih 
poznale generacije Donne Summer in drugih disco zvezd. Gavioli je 
diskoteka s kulturno ideologijo, prostor v katerem se srečujejo mladi, ki 
živijo v ritmu elektronske glasbe in z idejo o plesu kot najvišji obliki 
sporazumevanja med ljudmi.
S svojim programom, ki v vseh teh letih ni podlegel vabljivim klicom po 
organizaciji različnih balkan in podobnih zabavah je Ambasada dobila 
ime, ki ga danes poznajo rejverji v krogu tisoč kilometrov. Vsako soboto 
se na njihovem odru vrstijo DJ-ji svetovnega formata, po polnoči pa je v 
diskoteki tudi do 2 tisoč obiskovalcev iz vseh koncev Slovenije in 
Furlanije. Okoliški prebivalci to vedno zaradi parkiranih avtomobilov, ki 
zasedejo bližnjo in daljno okolico, policaji zaradi kontrol, ki jih tam 
pripravljajo, sicer pa Izolani z Gaviolijem nimamo posebnih težav.
O razvojni poti prodajalcev italijanske posode, zdravilne posteljnine, 
trenerk in končno zabave pa bi lahko napisali roman, vendar bo za prvo 
predstavitev kar dovolj. Dodajamo le poročilo o prejšnji soboti in 
napoved te, ki prihaja.

Čebelica poroča
NEXTWAVE NA POTI V SVET
'...in potem sta se nekega lepega dne dobila v Ljubljani Uroš in Tine ter drugi dan šla
na kislo - pekočo juh'co in skupni projekt je zdaj tu.... tudi tako bi lahko rekli, daje

nastal Nextwave,’ je izjavil Tine 
(Valentino Kanzyani), ko seje po 
performansu zgrudil v fotelj in še 
z zadnjimi močmi ob štirih 
zjutraj 4. 4. 99 odgovarjal na 
moja vprašanja o zamisli, ki se je 
po mesecih trdega dela v soboto 

končno materializirala.
Dejansko je pričakovanje live- 
act-a , ko sta Valentino in Umek 
predstavila projekt Nextwave, 
pritegnilo marsikaterega
nadebudnega raverja, sam nastop 
pa navdušil največje skeptike. 
Sodeč po vriskanju in 

neutrudnemu ritmičnemu gibanju več stotih teles, je kar sta naša benjamina pokazala 
vžgalo; sedaj sledi faza 2. Nextwave se namreč ne bo zadrževal za vrati izolske 

Ambasade, temveč bo že čez nekaj dni poletel v svet in uveljavljal novi sound in 
zvoke naše generacije, katere sta prva ambasadorja Valentino Kanzyani in Umek, 
tudi izven slovenskih meja. Sto plošč, ki sojih pravkar natisnili v Londonu, bo prišlo 
v roke najboljših svetovnih DJ - jev in s tem bo namen širjenja tega posebnega 
zvoka, ki gaje Valentino imenoval kar Nextwave sound, izpolnjen. Pri podzaložbi 
Nextwave bodo v sledečih mesecih izšle še drage plošče, katerih glavni akterji bodo 
tudi dragi uveljavljeni svetovni DJ - ji v sodelovanju bodisi z našim 'Tinetom 
nacional' ali Umekom. Projekt, ki ima svetovne razsežnosti se dogaja takorekoč pred 
našimi vrati in kar je še posebej treba pozdraviti je dejstvo, da stojijo za tem mlade 
ustvarjalne duše, ki bodo ime slovenskega kluba, posredno pa tudi Slovenijo ali če 
hočete Izolo, ponesle v sam vrh svetovne glasbene produkcije. Bravo naši!!!
To pa vsekakor o sobotnem večera še ni 
vse...medtem, ko sta na techno sceni (Dance 
Lounge) imela Valentino in Umek vajeti večera 
povsem v svojih rokah, je house folku (Mezanin) 
tempo diktiral, potem ko je večer odprl DJ Nick, 
vodilni nemški house Dj Boris Dlugosh, tako da 
je bilo vzdušje v priveju vsaj tako vroče kot v 
glavni sobani. Se posebej vroče je bilo 
marsikateri predstavnici nežnejšega spola, saj so 
ga po njegovem nastopu takorekoč oblegale in 
fantu je bilo res že malce nerodno.('Jaz bi ga kar 
pojedla!' je ena izmed 'izvirnejših' izjav.) Večer 
je zaključil italijanski DJ Spiller, ki je znova 
dokazal, da človeško telo zmore zares 
neverjetne napore (ob pravem ritmu in torej s 
pravim DJ-jem) saj je bila razgreta množica ob 
sedmih zjutraj pripravljena plesati še ure, ure, 
ure, ure ...
Da smo lahko noč zaključili 'in bellezza' so 
poskrbeli še naši varuhi reda in mira (fantiči v 
modrem), ki so nas na poti domov tudi večkrat 
ustavili, nas temeljito pregledali in zaželeli 
srečno pot domov. Hvala! Brez vas, moja mama 
ne bi tako mirno spala.

Sončen dan vam želi vaša 
čebelica Maja

BODY RE FUEL, burning time
Po januarskem gostovanju Adama Beyeija, lO.aprila v 
Ambasado Gavioli prihaja še eden izmed stebrov danes v 
svetovnem merilu izredno uspešnih švedskih producentov, ki 
jim ni tuje niti tehnično dovršeno obvladanje gramofonov. V 
Dance Loungeu se bo tokrat predstavil Joel Muli, ki je z 
virusom techna okužen že vse od leta 91'. Danes je lastnik 
založbe Inside, izdaja in dela pa tudi s preostalimi švedskimi 
producenti. Poleg njega bosta gosta osrednjega plesišča Ambasade Gavioli še Dunajčanka Virgin 
Helena ter Sputnik iz Italije. V Mezaninu pa tokrat le kombinacija rezidenta in znanega gosta. DJ 
Nick bo po uvodnem setu množico prepustil 'vibeu' mladega nemškega umetnika lana Pooleya, ki 
zna pristen stik z množico doseči ne le v klubu temveč tudi preko številnih izdaj tako plošč kot tudi 
zgoščenk.

JOEL MULL
"Leta 91' sem se odpravil na neko zabavo. DJ je vrtel glasbo, ki je nisem poznal. Imenovala se je 
techno. In v tistem trenutku sem se okužil z elektronsko glasbo," pravi Joel Muli o svojih začetkih. 
Pred tem seje že leta glasbeno izobraževal, kot mladostnik pa je sodeloval v različnih rock in funk 
bendih. V 93-tem sije kupil prve naprave za vrtenje plošč in lastno glasbeno produkcijo. Odtlej je v 
tem poslu tudi ostal. Danes ima tudi lastno založbo Inside, ustanovljeno v lanskem letu, prej pa je 
izdajal pri založbah CodeRed, Inside, Tortured Ree. in drugih, včasih tudi skupaj s švedskima 
kolegoma Adamom Beyerjem (AG je obiskal v januarju) in Carijem Leckenbushem. ta k nam 
prihaja v prihodnje. Njegove rezidence so bili ali so klubi Labor (Flensburg), Unit Club (Hamburg) 
in Turbulence (Stockholm). Vrtel je tudi na Love Paradeu, ter v klubih Rex, The End, Fuse, The 
Mazzo,...in drugje po Evropi ter ZDA.

IAN POOLEY
Vse od prvih kupljenih plošč elektronske glasbe v daljnem letu 87' skupaj s prijateljem, danes DJ 
Tonko, je IP predan tej glasbi. Po vzoru legendarnih ameriških imen Derricka Maya, Jouana 
Atkinsa in Kevina Saundersona, sta tudi sama poskušala kaj izvleči iz starih Rolandovih aparatur. 
Sprva še skupaj, kasneje pa vsak s svojim lastnim stilom, sta tudi onadva presenetila svet. IP niso 
bili gramofoni in studio zadosti, zato se je ukvarjal tudi z organizacijo techno in house prireditev. 
Na eni izmed njih je srečal Johna Aquavivo, ta gaje povabil k sodelovanju. In prav tu sledi svetovni 
prodor IP. Po svoji primarni založbi Force Ine. je sedaj izdajal še pri Definitive Ree., Sublime, 
Intense,...Njegove znane komade dostikrat remiksirajo lanovi sodobniki, pogosto pa v tej vlogi za 
znana imena nastopa tudi sam, npr. V remiksu komada Svena Vatha Face It, izdanega pri Virgin.
IP s svojimi leti sodi med ene najmlajših in najbolj talentiranih talentov nemške house glasbe, ki s 
svojo glasbeno smerjo ni našel le poti v klube, temveč preko številnih izdaj na zgoščenkah 
komunicira tudi s širokim občinstvom. Eden izmed njegovih zadnjih uspešnejših izdelkov je album 
Meridian, ki izraža širino lanovega pogleda na techno in house glasbo, v njem paje tokrat čutiti tudi 
vpliv francoskih producentov.

Denis Papič

BORZA 
ZNANJA 
IZOLA 
MATIČNA 
KNJIŽNICA 
IZOLA
Oktobrske revolucije 1, 6310 Izola, telefon: 066/ 647 530 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

KAKO DO STORITEV BORZ ZNANJA?
Lahko nas pokličete, osebno obiščete v Matični knjižnici Izola ali pa kar 
pošljete e-mail ( ime in priimek, telefonska številka, čas dosegljivosti ) in vas 
bomo poklicali mi. Zaprosili vas bomo za nekaj osnovnih podatkov, s katerimi 
bomo previdno ravnali. Povedali nam boste svoje želje po znanju, informacijah 
ali spretnostih.
Preverili bomo, ali so podatki, kijih potrebujete, na voljo v naši bazi 
informacij. V tem primera vam bomo posredovali ime in telefonsko številko 
naših članov, ki vam lahko pomagajo. Če med našimi člani še ni ljudi, ki bi 
lahko zadovoljili vaše potrebe, jih bomo poskusili najti s pomočjo oglaševanja 
v medijih. Oglaševanje je anonimno in brezplačno.

In kaj naši člani trenutno iščejo:
* Poklicalo nas je nekaj študentov, ki bi potrebovali inštrakcije poslovne 
matematike
* Enega izmed naših članov zanima klasična masaža telesa ter nega obraza in 
telesa, kozmetika, ličenje
* Gospodu, ki išče informacije o ladji REX, seje pridružil nov član, ki ga prav 
tako zanimajo znane in manj znane resnice v zvezi s to ladjo
* Gospa iz Kopra potrebuje pomoč, nasvete pri manjših hišnih popravilih
* Poklical nas je tudi prijazen gospod, ki ga zanima priprava eteričnih olj in 
parfumov, ter vzgoja rastlin, ki so za to potrebne
* Naš najmlajši član bi se rad seznanil z nekom, ki bi ga naučil igrati na citre
* Še eden izmed naših članov bi se rad naučil veščine igranja in sicer na klavir. 
V zameno pa vam ponuja inštrakcije matematike ( OŠ, SŠ ), osnove 
elektrotehnike, elektronska vezja, lahko vas nauči osnov računalništva ali 
popelje v svet interneta
Na voljo smo vam vsak delavnik med 8.00 in 13.00 uro, ob sredah pa še 
popoldan od 16.00 do 18.30.

BOR Z A
ZNANJ/ Y
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Center za kulturo, šport in prireditve Izola 
KULTURNI CENTER IZOLA 

TEL.S 645 571,643 513

KOLEDAR PRIREDITEV 
APRIL - KULTURNI DOM IZOLA

Četrtek, 8.aprila ob 17.00

Revija otroških in mladinskih pevskih zborov
/ Izola, Lucija, Piran, Dekani, Korte /

/ V organizaciji 01 SLKD Izola in KC Izola / Vstopnina : 400 SIT

Petek, 9. aprila ob 20.00 
Davorka Štefanec :

VSEGA Ji: KRIVA PEPITA,komedija
Izvaja Gledališče Milagro, Izola / Vstopnina : 500 SIT, 800 SIT 

Sobota, 10. aprila ob 20.00

Koncert prijateljstva
Organizira Skupnost Italijanov Izola

Predstavili se nam bodo : Mešani komorni zbor Celje,Moški pevski zbor Foltej Hartman 
iz Pliberka/ Avstrija / in mešani pevski zbor Haliaetum iz Izole. / Vstopnine ni !

SKLAD RS
za ljubiteljske kulturne 
dejavnosti Območna 

izpostava Izola
SREČANJA

j

v četrtek, 8. aprila se bo ob 17.00 pričela v Kulturnem domu Izola Območna 
revija otroških in mladinskih pevskih zborov. Na reviji bodo sodelovali OPZ 
Pink Panter OŠ Piran, OPZ Glasbene šole Izola, oddelek Korte, OPZ Vrtca 
Morje iz Lucije, OPZ Osnovne šole Livade iz Izola, Mladinski PZ Glasbene šole 
Izola in Mladinski PZ Osnovne šole Dekani. Vstopnina 400 Sit. Soorganizator 
prireditve je Kulturni center Izola

V sredo 21. 4. bo v Gledališču Koper potekalo Medobmočno srečanje 
otroških in mladinskih plesnih skupin Srečanje organizira Območna 
izpostava SLKD Koper. Skupine se lahko prijavijo po petka, 2.aprila.

od 21. 4. do 24.4. bosta Območni izpostavi SLKD Izola in Koper organizirali 
drugi del Medobmočnega srečanja otroških in odraslih gledaliških 
skupin. Prijave sprejemamo na sedežu Območne izpostave SLKD Izola, 
Drevored 1. maja 9, 6310 Izola do vključno 7. aprila.

Sobota, 10. aprila ob 20.00 - Gledališka dvorana Korte

Nastop folklorne skupine
Mandrac iz Kopra in skupine EsakOSCat KD Korte 

(Organizira KD Korte ) / Vstopnine ni !

Nedelja, 11. aprila ob 12.30 - Gasilski dom Malija

Praznična pomlad
Nastop folklorne skupine Usakoščat KD Korte in gojencev glasbenih šol. Vstopnine ni !

Torek, 13. aprila ob 19.00 
Predstavitev knjige

SPOLNOST, NASILJE IN PRAVO
0b uredniku knjige Zoranu Kanduču z Inštituta za kriminologijo in Veri Kozmik z Urada za žensko 
politiko, bo voditeljica večera Anka Stojič, direktorica Centra za socialno delo Izola, predstavila še j 

sodnico na delovnem sodišču v Kopru Martino Andrejašič Zazula. / Vstopnine ni !

Četrtek, 15. aprila ob 19.00- galerija ALGA

Otvoritev razstave likovnega društva TURA iz Izole.
Otvoritev bo popestril kulturni program.

v Četrtek, 15. aprila ob 20.00

ŽIVLJENJE KOT FILM
BOŠTJAN HLADNIK je slovenskemu filmu pustil neizbrisen pečat, je eden 

poglavitnih tvorcev pozitivne predstave o našem filmu ter letošnji dobitnik Badjurove 
nagrade (Portoroški Filmski festival ) in PETER ZOBEC, mojster filmskih množičnih 

prizorov ( sodeloval pri več sto filmih ), nas bosta popeljala v 
skrivnostni filmski svet .Obeta se nam zanimiv večer, zato ste vabljeni vsi, ki želite 

zanimiva avtorja spoznati in z njima tudi malo pokramljati. / Vstopnine ni !

Petek, 16. aprila ob 20.00 
Alan.Ayckj?ourn, Vladimir Jurc

POLOVIČNE RESNICE
Slovensko stalno gledališče Trst

Obrazec izjemno plodnega in priznanega sodobnega angleškega dramatika A. 
Ayckbourna za to komedijo je izjemno preprost : štiri odrasle - dve ženski, dva moška, 
od katerih je en par že poročen, drugi pa tik pred poroko-povezujejo, kdo bi si mislil, 

moški copati. Zaročenec Zlatko namreč nekega dne odkrije, da pod posteljo zaročenke 
Monike ležijo copati, ki pa seveda, niso njegovi...Smeh vzbujajoče okoliščine, v katerih 
se, ob prikrivanju svojih slabosti znajdemo ljudje,hiter odrski dialog, v katerem je, tako 

kot v življenju, zamolčano pomembnejše od izrečenega, se prepleta z dinamično 
postavitvijo dogajanja in doživljanja junakov.

Predstava je za abonma in za izven.
Vstopnina : 1.600 SIT predprodaja, 1.800 SIT na dan predstave.

Petek, 23.4. ob 20.00 
Augusto Novelli, Sergej Verč

STARA KOKOS
Komedija v treh dejanjih je zaradi poškodbe igralke v mesecu marcu odpadla, zato jo 

ponovno uvršamo na spored,
Izvaja Kulturnoumetniško društvo Domovina iz Ospa. / Vstopnina: 500 in 800 SIT

v v Sobota, 24. aprila ob 20.00

TRŽAŠKI PARTIZANSKI PEVSKI ZROR
Koncert, v počastitev Dneva upora proti okupatorju 

_____________________________ Vstopnine ni !_______________________________'

RAZPIS
SKLAD RS,za ljubiteljske kulturne dejavnosti razpisuje v

1. DRŽAVNO SREČANJE STAREJŠIH PISCEV.
Na srečanju sodelujejo lahko starejši avtorji- upokojenci z neobjavljenimi 
literarnimi besedili ( pesmimi, prozo, dramatiko, eseji). Prispevki morajo biti 
natipkani in poslani ( do 20. aprila 1999) v treh izvodih na naslov : SKLAD RS 
za ljubiteljske kulturne dejavnosti (za seniorsko srečanje), Štefanova 5,1001 
Ljubljana. Vsak prispevek mora biti označen z avtorjevim imenom, priložiti pa 
je potrebno tudi kratek življenjepis, točen naslov in telefon udeleženca. 
Dodatne informacije lahko dobite na tel. 061/126 29 83, pri gospe Dragici Breskvar

Praznična pomlad v Kortah
Sobota, 10. april ob 20.uri v gledališki dvorani Korte: Velikonočni 
ponedeljek na Slovenskem; nastop folklorne skupine Mandrač iz 
Kopra in domače folklorne skupine Usakoščat KD Korte.
Nedelja, 11.april ob 12.30 uri v gasilskem domu Malija: Praznična 
pomlad; nastop folklorne skupine Usakoščat z gojenci glasbenih šol; 
razstava.

“ KINO ODEON IZOLA
Četrtek 8.4.Petek 9.4. Sobota 10.4 in Nedelja 114.

ČAKA TE POSTA
rom.komedija ob 18. in 20.15 uri

Torek 13.4 in Sreda 14.4

ŽIVLJENJE KOT GA SANJAJO ANGRLI
Francoski film ob 18. in 20. uri ( V torek ob 20.30. uri )

Četrtek 15.4. _

ZALJUBLJENI SHAKESPEARE
rzgod.om.komedija ob 18. in 20.15 uri ®
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DDV-DAVEK NA DODANO VREDNOST
VPRAŠANJA IN ODCOVORI
Če imate vprašanja v zvezi z davkom na dodano vrednost 
jih naslovite na Mandrač (lahko tudi telefonsko) in 
poiskali bomo pravo osebo za pravi odgovor.

IZDAJANJE RAČUNOV V TRGOVINI NA DR00N0
Smo trgovska družba, ki prodaja prehrambene 
izdelke na drobno. Pri izstavljanju računov nas 
zanima ali pri računu iz register blagajne morajo 
upoštevati vsi elementi iz zakona o DDV ali se pri 
takih računih predvideva kakšna drugačna rešitev. 
Problem je pri veliki količini podatkov, ki jih 
register blagajne ne obvladujejo.
- V 35. členu zakona je navedeno katere podatke mora 
vsebovati račun izdan drugim osebam, kar je še 
pojasnjeno v 2. odstavku 63. člena pravilnika, ki navaja 
naslednje podatke:
* kraj in datum izdaje ter zaporedna številka računa;
* firmo oziroma ime; svoj sedež oziroma stalno 
prebivališče ter svojo davčno številko;
* PC blaga oziroma storitve z vračunanim DDV in 
prodajno vrednost blaga oziroma storitve z vračunanim 
DDV;
* znesek DDV, vračunan v prodajno vrednost blaga 
oziroma storitve.
V 3. odstavku 63. člena pravilnika pa je navedeno, da 
lahko davčni zavezanci, ki izdajajo račune v skladu s 
35. členom zakona in opravljajo promet blaga in 
storitev po različnih davčnih stopnjah, izkažejo 
prodajno vrednost z vračunanim DDV, ločeno znesek 
vračunanega DDV po davčnih stopnjah.

NOSILCI BESEDE. SLIKE IN ZVOKA
Ali je nosilec besede, slike in zvoka tudi računalnik 
in računalniška oprema - ali pa so tu mišljeni cd 
mediji s programsko opremo?
V 7. točki 25. člena ZDDV je navedeno, daje po 8% 
stopnji obdavčen promet blaga, storitev in uvoza 
nosilcev besed, slike in zvoka. V 43. členu pravilnika 
je navedeno, kaj se uvršča med nosilce besed, slike in 
zvoka. Sem pa se ne uvršča računalnik, računalniška 
oprema ter programska oprema.
25. člen (nižja stopnja DDV)
(1) Po stopnji 8% se obračunava in plačuje DDV od 
naslednjega prometa blaga, storitev in od uvoza:
1. izdelkov, namenjenih za prehrano ljudi (razen 
alkoholnih pijač), sestavin, ki so običajno namenjene 
za pripravo prehrambenih izdelkov, dodatkov in 
nadomestkov, ki se uporabljajo pri izdelavi 
prehrambenih izdelkov ter priprave jedi;
2. izdelkov, namenjenih za prehrano živali; živih 
živali; semen in sadik;
3. dobave vode;
4. zdravil, vključno z izdelki, ki se uporabljajo za 
kontracepcijo ter sanitarno zaščito;
5. medicinskih oziroma ortopedskih priprav in 
rehabilitacijskih oziroma tehničnih pripomočkov, ki 
invalidu nadomeščajo ali podpirajo njegovo 
vsakodnevno funkcioniranje in so namenjeni izključno 
za osebno rabo, vključno s popravili teh priprav in 
pripomočkov;
6. javnega prevoza potnikov in njihove prtljage;
7. nosilcev besed, slike in zvoka;
8. avtorskih pravic in storitev s področja književnosti

in umetnosti, avtorskih pravic s področja znanosti ter 
umetniških predmetov, zbirk in starin iz tretjega, 
četrtega in petega odstavka 48. člena tega zakona;
9. vstopnic za razstave, za ogled naravnih 
znamenitosti, kinematografske in glasbene prireditve, 
cirkuse, sejme, zabaviščne parke, živalske vrtove in 
podobne prireditve ter vstopnic za športne prireditve;
10. graditve, obnove in vzdrževanja stanovanjskih 
prostorov, stanovanj oziroma stanovanjskih hiš ter 
posebnih objektov za bivanje in življenje invalidov;
11. gnojil in fitofarmacevtskih sredstev ter storitev, ki 
so namenjene izključno za uporabo v kmetijstvu, 
gozdarstvu in ribištvu;
12. nastanitev v hotelih, penzionih in podobnih 
nastanitvenih zmogljivostih, vključno z nastanitvami v 
domovih in kampih ter oddajanjem prostorov za 
kampiranje;
13. uporabe športnih objektov;
14. pogrebnih storitev ter blaga, povezanega s temi 
storitvami;
15: storitev javne higiene.
(2) Med izdelke po 7. točki prejšnjega odstavka se ne 
uvrščajo tisti, ki so v celoti ali deloma namenjeni v 
reklamne namene.

DARILNE POGODBE
Prosim vas, da mi predstavite sistem obdavčevanja 
po ZDDV pri darilni pogodbi po 1.7.99 (npr. starši 
mi podarijo zemljišče s hišo)?
Promet blaga, ki je nastal na podlagi darilne pogodbe 
med fizičnimi osebami, ni predmet obdavčitve po 
ZDDV.

POMLADNA AKCIJA

INIZIATIVA PRIMAVERILE

(T^P PAPIR
V STALNIH 

TIPSKIH ZABOJNIKIH

OČISTIMO SV0IE OKOLJE '99 
RENDIAMO PULITO IL NOSTRO AMBIENTE '99

za ločeno zbiranje odpadnega 
papirja so postavljeni STALNI 
posebni kontejnerčki (OKROGLI), 
na omenjenih lokacijah.

LOČENO ZBIRANJE 
ODPADNIH SUROVIN

* ŽELEZO - odjemno mesto - zgornji 
plato deponije. Občani lahko kadarkoli 
v času obratovanja deponije 
brezplačno oddajo odpadno železo - 
kovine na navedenem odjemnem 
mestu.
* PAPIR - stalno nameščeni okrogli 
tipski kontejnerčki po mestu Izola in 
podeželju, omogočajo vsem časovno 
neomejeno odlaganje (odpadnega 
papirja - knjige, zvezki, revije, časopisi, 
pisarniški papir,...). Lokacije 
kontejnerčkov navedene v programu 
akcije.
* KARTONI - manjše količine, ki se 
pojavljajo v gospodinjstvih se zloži in 
poveže ter vloži poleg posod za 
odpadke. Za večje količine kartonov pa 
je odjemno mesto na deponiji Izola.

* STEKLO

E

od 5.4.-11.4. 199»

v kratkem se predvideva 
ostavitev tipskih 
ontejnerčkov za ločeno 

zbiranje stekla in steklenic.

ODPADNA OLJA

Motorna odpadna olja se lahko oddaja 
v PVC ročkah na bencinskih srevisih, 
odpadna olja morskih plovil pa v PVC 
ročkah na črpalki v Mandraču ali 
Marini. Večje količine odpadnih olj za 
predelavo ali uničenje pa sprejema 
LADJEDELNICA Izola, ki ima za 
tovrstno dejavnost potrebno licenco.

KS LIVADE KS JAGODJE

KOSOVNI ODPADKI
1. KAJUHOVA - pri izlivki

5.4. -8.4.
KAJUHOVA - odcep levo nad 
semaforiz. križiščem
9.4. -11.4.

2. IX.KORPUSA spodaj
5.4. -8.4.
IX.KORPUSA - pri Marketu
9.4. -11.4.

3. VELUŠČKOVA - pri Trgovini
5.4. -8.4.
VELUŠČKOVA - PARTIZANSKA
9.4. - 11.4.

4. A.VALENČIČA - Parkirišče
5.4. - 11.4.

5. E.DRIOUA - Parkirišče l.del
5.4. -8.4.
E.DRIOLIA - Parkirišče ll.del
9.4. -11.4.

ŽELEZO
1. PARTIZANSKA VELUŠČKOVA

5.4. -8.4.
A.VALENČIČA - Parkirišče
9.4. -11.4.

2. E.DRIOLIA - Parkirišče
5.4. -8.4.
KAJUHOVA - ob Izlivki
9.4. -11.4.

PAPIR
7. A. VALENČIČA parkirišče
8. E.DRIOLIA - parkirišče
9. KAJUHOVA - pri izlivki
10. OF - pri Vrtcu
11 VELUŠČKOVA PARTIZANSKA

stičišče ulic
12. OŠ LIVADE

KOSOVNI ODPADKI
1. C.v JAGODJE S.ALLENDEJA

5.4. -8.4.
NA TERASAH
9.4. -11.4.

2. STRMA POT POD VINOGRADI
5.4. -8.4.
PROLETERSKIH BRIG. - igrišče
9.4. -11.4.

3. C.v JAGODJE HUDOURNIŠKA
5.4. -8.4.
VRTNA ul.
9.4. -11.4.

4. MLADINSKA - začetek
5.4. - 8.4.
ILIRSKA SENČNA
9 4 -11 4

5. OLJČNA NA GRIČU
5.4. -8.4.
OB PROGI - začetek
9.4. -11.4.

ŽELEZO
3. PROLETERSKIH BRIG - igrišče

5.4. -8.4.
STRMA POT POD VINOGRADI
9 4 -114

4. OB PROGI - začetek
5.4. -8.4.
MLADINSKA začetek
9.4. -11.4.

PAPIR
13. ILIRSKA ul. - pri igrišču
14 STRMA POT POD VINOGRADI

križišče
15 PROLETERSKIH BRIG. pri igrišču 
1 6 SAL.ALLENDEJA C. V JAGODJE
1 7. križišče JAGODJE - TRAFIKA

1 V kolikor želimo, da bo naše podeželje

odlaganje teh nevarnih odpadkov 
organiziralo in opremilo odjemna 
mesta s posebnimi - ekološko 
testiranimi kovinskimi zabojniki, ki so 
postavljeni na sledečih lokacijah

1. DEPONIJA IZOLA - ori vhodu,
2. NA ZAČETKU RIBIŠKEGA 

POMOLA v mandraču,
3. MARINA IZOLA - pristanišče za jahte.
4. ELEKTRO ELIJA Polje 9c

od 12.4.-18.4.1999
KS KORTE

KOSOVNI ODPADKI
1. ŠARED - nad Lino.
2. ŠARED - proti Sv.Štefanu
3. CETORE - pred vasjo
4. KORTE - pod vasjo
5. KORTE - pri Zadružnem domu
6. MEDOŠI
7. MALIJA - pri šoli
8. MALIJA - avt. postaja
9. MORGANI - postaja

12.4. -15.4.
NOŽED
16.4. - 18.4.

ŽELEZO
od 12.4. - 18.4.1999

1. MALIJA - avtob.postaja
2. KORTE - Zadr. dom
3. ŠARED - nad gostilno Benčič

PAPIR
18. KORTE pri Zadr.Domu
19. MALIJA pri avtob.postaji
20. ŠARED - gostišče LINA

URNIK DEPONIJE
Občane ponovno seznanjamo o možnosti 
brezplačnega odlagnja odpadkov, ki ne izvirajo iz 
pridobitne dejavnosti kot so: večji kosovni odpadki 
pohištva, oprema, bela tehnika in drugi predmeti ter 
vrtni odpadki - na deponiji Izola, ki obratuje po 
sledečem umiku:

V ZIMSKI SEZONI
(od 1.11. do 31.3.) 

vsak delavnik od 8. do 17. ure
sobote, nedelje od 8. do 12. ure

V LETNI SEZONI
(od 1.4. do 31.10.) 

vsak delavnik od 8. do 19. ure 
sobote, nedelje od 8. do 12. ure 
ob praznikih je zaprto.

obiskovalcem - turistom pogled na čisto, 
urejeno okolico in naravo, je potrebno 
preprečiti nastajanje divjih odlagališč, ki se 
v zadnjem času ponovno pojavljajo.

Najaktivnejšo vlogo pri 
preprečevanju le-teh lahko odigrajo 
prav krajani sami - zato pozivamo

Za sanacijo že obstoječih divjih 
odlagališč po podeželju pa vabimo 
krajane k aktivni udeležbi v času 
predvidene očiščevalne akcije.

PLASTIKA
prav kra|ant sami - zato pozivamo jn druge odpadne surovine, za katere
vse, da vsak pojav neprimernega ža| tud| na republiški ravni ni rešen
odlaganja odpadkov takoj sporočijo 0dkup in predelava, naj občani
(javijo) Občinski inšpekciji 
tel: 480-350.

in drug 
žal tua
odkup in predelava, naj občani 
odlagajo v skupne zabojnike za 
komunalne odpadke.

od 19.4.-25.4.1999
PODEZELJE-ZASELKI

KOSOVNI ODPADKI
1. SLAMI - pred vasjo 

19.4 -22.4.
MEDLJAN Kodarin
23.4. -25.4.

2. BAREDI - spodnji
19.4. -22.4.
BAREDI - zgornji
23.4- 25.4.

3. MALA SEVA - naselje
19.4. -22.4.
KOCINA - pri TP Postaji
23.4. -25.4.

4. KOŠTRLAG
19.4. -22.4.
JAGODJE - Dolina pri mostičku
23.4. -25.4.

5. KAV ARIJE - pri Pečarju
19.4. -22.4.
DOBRAVA - pri Tomažinčiču
23.4. -25.4.

6. JAGODJE - pri vod. rezervoarju
19.4. -22.4.
JAGODJE 43a - proti Šaredu
23.4. -25.4.

7. RONK - pri vodnjaku
19.4. -22.4.
RONK - pri Magdaleniču
23.4. -25.4.

8. POLJE - pri Medici
19.4. -21.4.
POLJE - pri Poropatu
22.4- 23.4.
POLJE - pri Ivančiču
24.4. -25.4.

9. ŠARED spodnji 
19 4 - 22 4
MONTECALVO - Ovčin
23.4. -25.4.

ŽELEZO
OD 19.4. - 25.4.1999

1. BAREDI - zgornji
2. JAGODJE dolina
3. JAGODJE - Hampy
4. ŠARED - spodnji

/P "Komunala" Izola
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KRIMINALIJE
Velikonočni prazniki so minili v lepem vremenu in v znamenju veseljakov, ki so si 
privoščili avtomobilske avanture ob katerih so mimovozečim stali lasje pokonci in 
sploh so se dogajale zelo nenavadne stvari. V manj legalni točilnici vina med 
vinogradi je ženska fizično napadla zakonski par in bila pri tem celo uspešna, v 
stanovanjskem bloku sta se stepla soseda zaradi vzdrževanja reda, vrtičkarji so si 
grozili s koso, gradbinci pa so po nesreči porušili stavbo. Le pirhi so ostali celi.

NATO NI KRIV
Pri izvajanju komunalnih del (gre za postavitev 
visokotlačnih kanalizacijskih cevi) ki jih je 
naročila Občina Izola, izvaja pa jih Hidro 
Koper, so gradbinci (nehote) porušili pomožni 
objekt zdravstvenega doma Izola, ki ga 
uprablja Reševalna postaja Izola. Žrtev ni bilo, 
materjalna škoda pa znaša kakšne 4 milijone 
tolarjev.
SREČNIH TRINAJST LET
Ni čisto jasno ali je srečen ali nesrečen 
trinajstletnik iz Maribora, ki je zbežal od doma 
in se več dni potepal po Sloveniji, potem pa se 
odločil še za krajši obisk slovenske Istre. Po 
dveh dnevih potepanja na našem koncu so ga 
dečki pospremili na Center za socialno delo, ki 
je poskrbel za nadaljevanje zgodbe.
NISTA VZDRŽALA
Glede vzdrževanja bloka sta se v hodniku sprla 
soseda M.P. in Z.M., stanovalca bloka v ulici A. 
Valenčiča. Po dobrem prepiru sta se še malo 
prijela, končalo pa seje tako, daje moral M.P. 
poiskati zdravniško pomoč v izolskem 
zdravstvenem domu. Dečki so za močnejšega 
napisali povabilo k sodniku za prekrške.
S KOSO NAD VRTNARJE
Po končanih velikonočnih praznikih so se na 
vrtu pri kamnolomu v Jagodju sprli tamkajšnji 
obdelovalci vrtov. Beseda je dala besedo, 
stavek je dal stavek in zapletlo se je do te mere, 
daje red med večjim številom vrtnarjev skušal 
narediti vročekrvni M.K., kije vzel v roke koso 
in z njo grozil vsem prisotnim. Na srečo je 
ostalo le pri grožnjah, dečki pa ga bodo vseeno 
ovadili državnemu tožilcu.
V lokalu Jadranka na trgu nekdanje republike 
pa sta se sprla in potem tudi stepla 33. letni

S.M. in 37. letni R.K. Glede na to, da sta oba 
državljana BIH ni jasno, kaj bi lahko bilo 
razlog za nesporazum.
ITALIJANI BEŽIJO
V navadi je bilo, da so tržačani zbežali 
vsakokrat, ko je zaropotalo, toda zdaj to 
počnejo tudi takrat, ko jim nihče nič noče. 30. 
marca okoli 11. ure je pri Mehanu voznik 
osebnega avtomobila VW Polo metalno zelene 
barve z registracijo TS povzročil prometno 
nesrečo in nato pobegnil. Dečki ga še skušajo 
izslediti.
FICO LAHKO DIVJA
V soboto, nekaj po polnoči, se je policijskemu 
nadzoru prometa pri Rudi izognil voznik 
oranžnega fička, kije, kljub znakom policistov 
oddivjal po obvoznici naprej proti Belvedeiju. 
Dečki so skočili za njim, prižgali rotacijske 
luči in sireno na službenem vozilu, vendar se 
fičko ni dal. Z vožnjo od levega do desnega 
roba cestišča je policistom onemogočal 
intervencijo, končno pa je le zaparkiral pri 
izogibališču nasproti petrolovega servisa. Iz 
avtomobila pa ni izstopil on ampak kar ona. Šlo 
je za očitno vinjeno voznico, 28. letno Y.P. iz 
Kopra, ki že pred tem ni upoštevala odredbe o 
prekinitvi vožnje, ki so ji jo izrekli policisti v 
Kopru. Zaradi takšne kršitve je ostanek noči 
preživela v koprskem priporu, navsezgodaj pa 
je morala še do izolskega sodnika za prekrške.
IZGUBLJENO-NAJDENO
Izpred hiše v Skladiščni ulici 5. je neznanec 
ukradel pokrivalo modre barve, s katerim je bil 
pokrit motor znamke Gillera.
V prostorih izolske policijske postaje pa 
hranijo motor Tomos APN zelene barve, št. 
0255527. Če je vaš ga lahko pridete iskat.

Hiša na Sončnem nabrežju pa res nima sreče. Že takrat, ko je v njej 
domovala sočina trgovina z bavami in laki so vsi porekli, da takšna 
dejavnost pač ne sodi na osrednjo turistično lokacijo v mestu, potem pa je 
Soča trgovino prodala, novi lastniki pa so se odločili za rušenje poslopja, 
vendar brez ustreznih papirjev. Po nekajmesečnem mirovanju so očitno 
dobili potrebne dokumente, ter v zelo kratkem času zgradili novo stavbo, ki 
se od prejšnje razlikuje po tem, daje višja za toliko, kolikor je potrebno za 
usposobitev prvega nadstropja stavbe v katerem bo menda zobozdravstvena 
ambulanta. Zaradi tega je bilo hitro slišati pripombe na račun gorenjsko 
majhnih oken, vendar drugačna rešitev ni bila možna. Končno pa je slišati 
pripombe na račun pročelja stavbe, kije, na željo Zavoda za varstvo naravne 
in kulturne dediščine, ohranilo podhod za pešce, vendar je to stavbi dalo prej 
vojaško kot mediteransko podobo.
Izvajalcem ni kaj očitati, stavba je zrasla hitro in dela so opravljena 
kvalitetno, načrtovalci pa bi se lahko bolj potrudili, saj gre vendar za 
zunanjo podobo zelo izpostavljenega dela mesta.

AKCIJA
IBIZA electron 

CORDOBA electron 
CORDOBA VARIO electron

SERIJSKA OPREMA:
- servo volan
■ 2X air bag
■ el. stekla
- centralno 
zaklepanje

- itd...

'EREBB.
POLJE 9b IZOLA 

Tel.: 066/21 -680

CENA ŽE OD:
1.735.000,00 SIT

BELO ALI RDEČE?

Slovenija sodi po velikosti med majhne evropske države, saj meri komaj nekaj 
več kot dvajset kvadratnih kilometrov (je po velikosti na 149. mestu v svetu) in 
šteje slaba dva milijona prebivalcev. Zato pa je država vinogradniško močna in 
pomembna, k čemur veliko pripomore tudi sama lega; na tako majhnem 
prostoru se mešajo in prelivajo popolnoma različni pogoji za vinogradništvo; 
od tistih, podobnih avstrijski Štajerski, ki dajejo kakovostna bela vina, do 
pogojev, podobnih italijanskemu Coliu, kjer so prav tako doma izvrstna bela, 
pa tudi zadnje čase v svetu spet vse bolj cenjena rdeča vina. Uradno premore 
Slovenija tri vinorodne okoliše, Podravski, Posavski in Primorski, znotraj njih 
pa je razdeljena še na štirinajst okolišev ter številne podokoliše in lege. 
Slovenska Istra z nekajletno zamudo lovi korak s tistimi podokoliši, ki so že 
pred leti dosegli najvišjo raven pridelave vina in tudi v izolski občini je vse več 
vinogradnikov, ki se z vinogradništvom ukvarjajo na sodoben, strokovno 
podprt način. Rezultat takšnega dela so tudi nagrade na različnih tekmovanjih, 
ki jih že prejemajo posamezni vinogradniki in pridelovalci vina. Še posebej 
cenjena je vrhunska malvazija s kortežanskega okoliša, ob tem pa seje zanimiv 
pojav cikličnega spreminjanja vinskega okusa. Gre za "spopad" rdečih in belih 
vin, ki izmenično slavijo zmago v boju za priljubljenost med kupci. Tako so 
bila pred kakšnimi desetimi leti zelo cenjena bela vina in mnogi lastniki 
vinogradov z refoškom so se odločili za precepitev le-teh v belo sorto grozdja. 
Zdaj pa so spet v "modi" rdeča vina in trenutno je povpraševanje v razmerju 70 
: 30 v korist rdečih vin. Seveda pa bo prej ali slej tudi te nadvlade rdečih konec 
in beli bodo prišli na svoj račun. V vinskem in ne političnem smislu, seveda.

Četrtek Petek Sobota Nedelja

» <P
deževno
max.18
min.8

oblačno 
max.18 
min. 12

sončno 
max. 20 
min.9

sončno 
max. 20 
min.12


